
 
 
 
                               Ajuntament de                   Caldes d’Estrac 
 
 
 
 
ACTA DE SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
EN DATA 1 DE MARÇ DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 03/2010 
Caràcter: extraordinari 
Data: 1 de març de 2010 
Horari: de 20:00 a 22:55 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó i Porras, Alcalde (CIU) 
Sr. Francesc Garcia i Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo i Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol i Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez i Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez i Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys i Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González i Monforte (PSC) 
Sr. Pedro Cano i Martínez (PSC) 
Sra. Elena Díaz i Torrevejano (PSC) 
 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Ricardo Pérez de la Hoz (PSC) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos i Planes 
 
Alcalde: Bona nit. Bé, mentre es vagin incorporant el resta de regidors obrim la sessió 
del ple extraordinari, de dia d’avui 1 de març del 2010 amb el següent ordre del dia. 
Primer punt de l’ordre del dia  
 
1 APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST QUE HA DE 

REGIR EN L’EXERCICI 2010. 
Alcalde: Llegirà el dictamen el senyor secretari  

“”” 

APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST QUE HA DE 
REGIR EN L’EXERCICI 2010 

Atès que en data 21 de desembre de 2009 el Ple de l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac va aprovar inicialment el pressupost les bases d’execució, la 
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plantilla pressupostària i el pressupost de l’EPEL que tindran que regir durant 
l’exercici 2010. 

Atès que durant el termini d’exposició pública s’han presentat tres 
al·legacions: una del grup municipal del PSC, altra de CCOO i una última 
presentada pel Sr. Antonio Sánchez Garcia. 

Atès que les tres al·legacions han estat informades desfavorablement, 
segons els informes de data 16 de febrer de 2010. 

Vistos els articles 162 a 193 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de 
març pel que s’aprova el Text Refós de la Llei de les Hisendes Locals. L’article 
112 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril reguladora de les Bases del Règim Local i 
l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent  

ACORD: 

PRIMER: Desestimar les al·legacions presentades a l’aprovació inicial 
del pressupost, bases d’execució, plantilla pressupostària i pressupost de 
l’EPEL, pel grup municipal del PSC, per CCOO i pel Sr. Antonio Sánchez i 
Garcia, pels motius que s’exposen en els informes abans esmentats. 

SEGON: Aprovar definitivament el pressupost, bases d’execució, 
plantilla pressupostària i pressupost de l’EPEL que hauran de regir durant 
l’exercici 2010. 

TERCER: Publicar el present acord al BOP i DOGC per a general 
coneixement. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més 
convenient. 

           “”” 

Alcalde: Podem procedir a llegir cadascuna de les, dels informes de secretaria. 

Secretari: Pel que fa a l’al·legació presentada pel Sr. Antonio Sánchez: 

“”” 
Durant el termini d’informació pública el Sr. Antonio Sánchez Garcia va presentar una 
al·legació per la qual sol·licitava que es modifiqués la plantilla pressupostària per 
l’exercici 2.010 incorporant la plaça de tècnic de grau mig, arquitecte tècnic. 
Cal dir que la normativa actual preveu la possibilitat de modificar la plantilla de 
personal al servei de l’administració local en funció de l’eficàcia i la prestació de serveis 
i l’ utilització racional dels recursos econòmics dimensiona’n de forma adequada els 
recursos humans. 
S’ha de recordar que el catàleg descriptiu de llocs de treball redactat per la Diputació de 
Barcelona i aprovat en sessió plenària no recollia la plaça de l’escala d’administració 
especial, sub escala tècnica, tècnic de grau mig arquitecte tècnic, tampoc s’esmenta 
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aquesta plaça en l’organigrama municipal, i tampoc consta la plaça en la plantilla 
pressupostària aprovada inicialment per l’exercici 2010. 
Tot això demostra que qui té la responsabilitat actual sobre els recursos humans 
planificats en funció dels serveis que es presten, no veu necessària aquesta plaça i per 
tant planteja la seva amortització i supressió de la plantilla de personal al servei de 
l’administració local per l’exercici 2010. 
Cal dir que el funcionari que ocupava aquesta plaça està en Comissió de Serveis a un 
altre entitat local des del 28 de setembre del 2007, havent-se prorrogat la Comissió de 
Serveis per acord de Junta de Govern Local en data 29 de setembre del 2009 per un 
període de dos anys més. L’article 84.3 de la Llei 7/2007 del 12 d’abril de l’Estatut 
Bàsic de l’Empleat Públic diu que en cas de cessament o supressió del lloc de treball 
l’Administració de destí haurà d’assignar un lloc de treball. 
Per tant la plantilla de personal al servei de qualsevol Administració Local, en la seva 
aprovació, recull tots els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i 
eventual, en funció de la planificació i eficàcia dels serveis a prestar i dels recursos 
econòmics disponibles. 
La normativa existent sobre aquesta qüestió: Article 126 i següents del Reial Decret 
Legislatiu 781/1986 del 18 d’abril pel qual s’aprova el text refós de las disposicions 
legals vigents en matèria de règim local. Article 283 del Decret Legislatiu 2/2003 del 28 
d’abril pel qual s’aprova el Text Refós  de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. Article 90 de la Llei 7/1985 del 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local. Articles 2, 69 i 84 de la Llei 7/2007 del 12 d’abril de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic. 
 
Per tot l’exposat entenc que aquesta al.legació ha de ser destinada i s’ha de continuar 
amb el tramit corresponent fins a l’aprovació definitiva del pressupost, les bases 
d’execució, la plantilla pressupostària i el pressupost de l’EPEL. 
Aquesta és l’opinió de qui informa salvat criteri superior. 
           “”” 

Alcalde: Procedim a l’informe de la segona al·legació: 

Secretari: 

“”” 

El Ple municipal de data 21 de desembre del 2.009 va aprovar inicialment el pressupost, les 
bases d’execució, la plantilla pressupostària i el pressupost de l’EPEL, que haurà de regir durant 
l’exercici 2.010. 

Durant el termini d’informació pública el grup municipal del PSC ha presentat al·legacions, les 
quals han de ser informades. 

Pel que fa a l’al·legació primera s’ha de dir que a la vista dels articles 15 i seguents del Reial 
Decret 1463/2007 del 2 de Novembre pel qual s’aprova el Reglament de Desenvolupament de 
la Llei 18/2001 del 12 de Desembre d’Estabilitat Pressupostària en la seva aplicació a les 
Entitats Locals, s’ha d’entendre que el pressupost municipal no és res més que una mera 
previsió de futures actuacions i serà en el cas que l’Ajuntament incrementi el seu nivell 
d’endeutament, i a petició de la direcció General de Coordinació Financera amb les Entitats 
Locals o l’òrgan competent de la Comunitat Autònoma que exercita la tutela financera, en 
aquests casos l’interventor local, detallarà en el seu informe els càlculs efectuats i els ajustos 
practicats sobre la base de les dades obtingudes dels capítols I al IX dels estats de despesa i 
ingressos pressupostaris. 
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Pel que fa a l’al·legació segona s’han revisat les despeses corresponents al capítol I 
(retribucions del personal) les previsions contemplades en aquest capítol són les necessàries i 
suficients, en el cas  que es produïssin desviacions les partides podran ser suplementades, al 
igual que passaria en qualsevol altre partida per les seves vinculacions jurídiques. 

Pel que fa a l’al·legació tercera les partides d’inversió mostren la voluntat futura d’un Equip de 
Govern per realitzar certes actuacions durant l’exercici o diferents exercicis, això no vol dir que 
sigui possible realitzar-les totes doncs estan subjectes a un determinat finançament que no 
sempre es pot arribat a consolidar. 

Els projectes, pressupostos i informes són preceptius durant la tramitació administrativa dels 
projectes concrets. 

Pel que fa a l’al·legació quarta és necessari posar de manifest que els drets reconeguts en 
l’exercici 2009 van ser de 505.955,22€ per tant les dades que figuren a l’al·legació no són 
correctes. 

Pel que fa a les al·legacions cinquena, sisena, setena, vuitena, novena i desena, entenc que 
entren dins el camp de l’ hipòtesi econòmic – política sense cap base jurídica i per tant no hi 
faré cap referència més enllà del que acabo de dir. 

Pel que fa a l’al·legació onzena, cal recordar que la taxa no es va modificar per tant es fa 
innecessari un estudi econòmic, aquests venen a justificar els augments en la recaptació de les 
diferents ordenances i taxes. Com a taxa es compleix amb la legalitat vigent, és a dir, no es 
recapta per sobre del cost del servei. 

Pel que fa a l’al·legació dotzena, entenc que és una previsió de un ingrés el qual no requereix 
ser justificat. 

Pel que fa a l’al·legació tretzena, és necessari dir que una cosa és la plantilla pressupostària 
que és aprovada pel Ple i l’altra la direcció superior del personal al servei de l’administració 
local que és atribució de l’alcaldia, tal i com es recull en l’article 53 h) i i) del Decret Legislatiu 
2/2003 del 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 

A la vista de tot l’exposa’t entenc que aquestes al·legacions tenen que ser desestimades i s’ha 
de continuar amb el tràmit corresponent fins a l’aprovació definitiva del pressupost, les bases 
d’execució, la plantilla pressupostària i el pressupost de l’EPEL. 

Aquesta és l’opinió de qui informa salvat criteri superior. 

           “”” 

Alcalde: Per tant procedirem a la tercera, tercer informe. 

Secretari: S’ha presentat una al·legació per part de Comissions Obreres que l’informe 
diu el següent: 

“”” 

Qüestió d'índole formal 
 
El conveni col·lectiu negociat amb el Comitè d’Empresa, no està registrat ni 
publicat en el corresponent DOGC, per la qual cosa es pot entendre no vigent 
fins que es produeixi l'efectiva aprovació i registre per part de la Generalitat de 
Catalunya, administració competent per determinar la validesa o no dels acords 
assolits en el marc de la negociació entre l'Ajuntament i el comitè d'empresa . 
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Qüestions de fons: 
 
Normativa assenyalada com infringida: 
 
L'article del conveni col·lectiu referenciat, parla de les competències dels 
membres del comitè d'empresa. 
 
Les competències impliquen les facultats conferides als delegats del personal, 
però no s'ha de confondre amb una obligació per part de l´Ajuntament. 
 
Més aviat al contrari, essent l'ordre del dia en un Ple de la corporació, públic, i 
constant en el mateix en el seu cas el punt relatiu al personal, poden i / o han de 
ser els delegats del personal els que demanin el contingut del punt a tractar. 
D'aquesta mateixa manera es regula la possibilitat que es pugui sol·licitar 
l'assistència amb veu però sense vot al ple en què es tracti qüestions de 
personal, i igualment la possibilitat d'emetre informe. 
 
En relació a l'article assenyalat de l'Estatut Bàsic de l'Empleat Públic, 
l'Ajuntament ha participat i negociat una valoració de llocs de treball l'any 2009, 
donant compliment així a la previsió normativa. 
 
 
Plantilla per a l'any 2010: 
 
La plaça d'arquitecte tècnic ja no va ser objecte de valoració dels llocs de treball, 
realitzada juntament amb els membres del comitè d'empresa i la Diputació de 
Barcelona, l'any 2009. Per tant, eren plenament coneixedors de que la plantilla 
de l'Ajuntament no comprenia aquest lloc de treball. 
 
En relació amb l'amortització dels membres de la neteja, aquests continuen 
prestant serveis efectius per l'Ajuntament; es tracta d'anticipar una situació que 
a futur pot ésser necessària, però que per fer-se efectiva requerirà de la via 
normativa adequada, que haurà de passar necessàriament pel comitè 
d'empresa. 
 
L'aprovació de la plantilla per l'any 2010, es basa en la valoració de llocs de 
treball realitzada el 2009 
 
Posteriorment, es van fixar les condicions retributives, no només per a l'any 
2009, sinó també per a l'any 2010 i 2011, donant aixó va reflectir la sol·licitud 
dels membres del comitè d'empresa. 
 
Aquestes condicions retributives es van negociar en paral.lel al conveni 
col·lectiu, constant signades per ambdues parts negociadores, i s'han fet 
efectives. 
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En relació a la resta del pressupost municipal de l'Ajuntament, no té cap 
compétencia el comitè d'empresa. 
 
Assenyalar com es fa en l'escrit que no s'ha respectat la negociació col.lectiva és 
incorrecte. 
 
El personal adscrit a l’Escola Bressol segueix prestant serveis efectius a 
l’Ajuntament. No s’ha produït cap externalització del servei. 
 
Recordar que el nostre ordenament jurídic es basa en els fets i no pas en les 
intencions, per tant és com a mínim agoserat oposar-se a una cosa que encara 
no s’ha produït. 
 
Per tot l’exposat entenc que les al·legacions tenen que ser desestimades. 
 
Aquesta és l’opinió de qui informe salvat criteri superior. 
           “”” 

Alcalde: Bé, doncs amb aquests informes emesos es consideren contestades les 
al·legacions i per tant creiem justificat, plenament justificat i motivat el projecte de 
pressupostos. Per tant té la paraula el portaveu. 

Demanaríem si hi ha algú que tingui el mòbil engegat si us plau que el desconnectés 
perquè produeix certes interferències. Gràcies. 

Regidor Miquel González: Bé, per començar des del nostre grup municipal donem 
suport a les dos al·legacions presentades tan pel Comitè d’Empresa com pel 
treballador de la casa Antoni Sánchez. Començant una mica pel tema de les 
al·legacions fetes pel comitè d’empreses i encara que som un grup municipal i el 
comitè d’empreses es defensarà on s’hagi de defensar i el treballador també es 
defensarà on s’hagi de defensar lo primer que voldríem informar pués és després del 
“boom” mediàtic del conveni col·lectiu de l’Ajuntament en el qual el senyor alcalde va 
donar com fet que fins i tot en les al·legacions ha de respondre que no està ni vigent 
perquè no hi ha aprovació per part de la Generalitat de Catalunya, em sembla des 
d’aquest grup municipal que abans de fer anuncis es podria fer les aprovacions tal com 
toquen. Després, un fet entre el treballador i entre el comitè d’empresa les al·legacions 
es contesten de maneres diferents mentre el comitè d’empresa el conveni col·lectiu no 
està aprovat si que és bo que el conveni col·lectiu estigui aprovat pel treballador per 
anul·lar la plaça perquè el conveni col·lectiu se li anul·la la plaça o el catàleg de llocs 
de treball. 

I per acabar amb aquests dos punts, si que són declaracions d’intencions un 
pressupost, són declaracions d’intencions on l’alcalde dona explicacions i on aquestes 
intencions porten a desenvolupar unes polítiques concretes per tant creiem que abans 
de desenvolupar segons quines polítiques i més afectant persones com poden ser els 
treballadors i treballadores de la casa arribar a un acord o només que estiguin 
informats hagués sigut un punt perquè que no haguessin presentat aquestes 
al·legacions. 

En relació a les al·legacions del PSC que vam presentar en temps i forma, doncs bé 
són tretze al·legacions, tretze al·legacions, més les dues dels treballadors, més les 
d’en Toni Sánchez són setze al·legacions creiem que és una mostra de democràcia 
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d’aquest equip de govern que de totes aquestes al·legacions ha sigut incapaç 
d’admetre ni una. No només pels fets legals, ni per temes econòmics, ni per cap tipus 
de conversa, ni per cap tipus de comunicació tan amb el nostre grup municipal, com 
amb treballadors, com el treballador afectat. Per tant creiem que és un gran exemple 
de democràcia el punt que avui porten vostès a aprovació. 

En relació a les al·legacions del PSC, la primera al·legació ve del pressupost 2009 on 
amb votació de Convergència i Unió, amb la votació de tots vostès, amb informe de 
secretaria-intervenció s’aprova un pressupost del 2009 on no s’assoleix l’estabilitat 
pressupostària. Això és un informe de secretaria intervenció, després se’ns ha dit que 
a lo millor estava equivocat o que no estava equivocat, però clar lo que està informat i 
lo que està sobre tot votat per vostès, perquè nosaltres vam votar en contra, però clar, 
vostès van votar a favor d’aquest pressupost 2009, s’havia de fer aquest informe i 
creiem que abans d’anar a un pressupost 2010 on s’incrementa encara més aquesta 
partida d’inversions cal procedir a una aprovació d’escenaris plurianuals a un termini 
màxim de tres anys i sobre tot tenir l’aprovació de la Generalitat de Catalunya, perquè 
això ens pot portar a un crac econòmic a dintre l’Ajuntament. Nosaltres hem demanat 
l’aprovació d’aquest pla abans de que entri en vigor aquest pressupost pel que 
entenem que se’ns han denegat aquesta al·legació per tant la nostra posició serà 
defensar això davant de la Sindicatura de Comptes o en totes les institucions que 
siguin necessàries per poder defensar el bé econòmic de l’Ajuntament, perquè al final 
de tot la festa que vostès tenen any rere any, la festa l’estem pagant entre tots. 

En relació a la partida número 2, al·legació número 2, clar, en relació als números 
tothom sap que aquest Ajuntament s’ha encarregat de pujar i sobre dimensionar el 
tema del capítol 1, de personal, sobretot en contractacions que nosaltres sempre hem 
dit, sense cap tipus de concurs públic i podríem dir, em sembla que passàvem de més 
de 60 treballadors i treballadores de la casa i ens trobem que la partida del Capítol 1 
del 2007 és d’un milió cinc-cents mil euros, del 2008 un milió set-cents quaranta-cinc 
mil i del 2009 un milió nou-cents vint-i-cinc mil i la partida del 2010 baixa dos-cents mil 
euros en relació al 2009. Clar, un Ajuntament que s’està incrementant a personal, que 
té un conveni col·lectiu a desenvolupar en el qual hi ha unes millores econòmiques del 
tot raonables pels treballadors i treballadores de la casa, que s’aprovi un pressupost 
en menos dos-cents mil euros, creiem que les comptes per lo menos han de ser clares 
i si el 2009 va acabar amb un milió nou-cents vint-i-cinc mil, el 2010 creiem que serà 
impossible tancar amb un milió set-cents divuit mil. 

En relació a la tercera al·legació, doncs, bé posar de manifest que cap de les 
inversions que mostra l’equip de govern a futur han sigut ensenyades públicament, ni 
amb l’expedient, han sigut tancades a dins del despatx d’alcaldia per tant, es va 
demanar en temps i forma, es va demanar en temps i forma a secretaria que és la 
persona responsable de documentació dels Plens i de l’Ajuntament. Es va demanar en 
temps i forma al treballador de la casa, es va demanar amb temps i forma a l’alcaldia 
però o tenim els mòbils malament o no se’ns informa en cap moment, ni al correu 
electrònic de que podem passar a veure els projectes. Per tant creiem que és una part 
molt important d’intencions, els projectes de futur d’aquest Ajuntament i creiem que 
som part important, som els qui representem quasi el cinquanta per cent de veïns i 
veïnes d’aquest poble i perquè el tenim, no només tenim el dret sinó que exigim poder 
veure aquests projectes perquè si veiem els projectes podem decidir si són bons o no 
són bons per aquest poble. 
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En relació a l’al·legació quarta la liquidació que se’ns va donar de l’any 2009 no 
posava cinc-cents mil euros, sinó posava 428.000 euros, tothom sap perfectament que 
les retribucions de l’Estat amb el nou pla FEIL baixaran per tant vostès si van a 
500.000 euros d’ingressos nosaltres creiem que és molt elevada, però bueno això al 
final de l’any ho podem comprovar. Lo que no estem gens d’acord és que la cinquena, 
sisena, setena i vuitena i novena siguin temes de polítics, són temes totalment 
econòmics. Són temes totalment econòmics i a més a més amb la realitat a la mà. 
Partida d’ingressos sobre construccions i instal·lacions i obres, està calculat 100.000 
euros, quan el real del 2009 és 43.000, clar a lo millor a Caldetes estem en una 
situació diferent a lo que és la resta del país. No creiem que pugui superar aquest 
import, ja no hem calculat un import inferior sinó que hem calculat el mateix per tant 
anar a multiplicar per quasi dos cinquanta aquest import cobrat el 2009 em sembla que 
és fer volar coloms i no sabem que té això de polític, polític potser que un pugui tindre 
una idea sobre un fet o no un fet, però això són números, vull dir que això és economia 
pura i dura. Es va ingressar quaranta-tres i per aquest any s’intenten posar 100.000 
per intentar justificar, doncs la desmesurada d’ingressos, de despeses que tenen 
vostès inclús baixant despeses com hem dit del capítol 1 i pugem ingressos, vull dir 
que quan acabi el 2010 veurem exactament com està aquest Ajuntament. 

Llicències d’obres per import de 30.000 euros quan el real del 2009 són 11.000, vostès 
aquest 2010 dintre del moviment econòmic que estem pujaran aquest ingrés un 170 % 
quasi el doble, no el doble perquè seria el cent per cent, sinó quasi el triple del que 
s’ha ingressat aquest 2009, m’agradaria saber si es que fan alguna política de 
potenciació de llicència d’obres d’aquest Ajuntament o d’aquest poble perquè la 
majoria de pobles tenen rebaixes d’aquest import i en aquí hem fet un increment de 
quasi un 170 %. 

Concessions Administratives. Bueno, concessions administratives a l’any 2009 el 
senyor alcalde ens va vendre que aquest Ajuntament ingressaria i que seria el motor 
d’aquest poble, les concessions administratives que s’anaven a obrir, que sapiguem 
obrir concessió administrativa no s’ha obert cap aquest 2009, per tant es va calcular un 
import de 229.000 euros quan la realitat és de 75.000 euros, dels quals hi ha uns 
impagats de més del 50%, vull dir i vostès han cobrat 35.000 euros i no només això 
sinó que tornen a donar-se contra la mateixa paret i pel 2010 calculen uns ingressos 
de 150.000 euros quan no hi ha cap concessió que vagi a sortir, per lo menos ja que 
parlen d’intencions no tenen cap intenció real de saber que es cobrarà per la 
concessió del pavelló perquè anirà el que l’empresa digui que vol pagar, perquè vostès 
no han fet ni el mínim detall de dir lo que pot pagar l’empresa, lo que ha de deixar de 
pagar l’empresa. 

En la vuitena podríem entrar en que a lo millor són temes polítics però és una realitat, 
la realitat és que aquest Ajuntament des de la política de l’estat ingressa uns cèntims 
dels nou-cents, que del Consell Comarcal ingressa més cèntims, que la Diputació de 
Barcelona li ingressa més cèntims per poder fer atenció benèfica social i clar, l’atenció 
benèfica social són 5.800 euros i està ingressant més de 25.000 euros, clar a lo millor 
l’atenció benèfica social passa perquè el Casal de Joves ara en lloc de la regidora ho 
porta el regidor d’educació cosa que algun dia ens haurà d’explicar o a lo millor atenció 
benèfica passa perquè se li ha de pagar un sou a la regidora de 40.000 euros, però 
creiem que les polítiques de les entitats supramunicipals destinades a atencions 
benèfiques han d’anar destinades a les famílies i als veïns i veïnes d’aquest poble, no 
entenem perquè de 8.800 euros quan s’ingressen més de 25.000 euros per aquestes 
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partides, més de 50.000 euros per aquestes partides, això que sapiguem tampoc són 
temes polítics, són temes de comptabilitat que hi ha ingressos 25 i 25, despeses 8.800 
euros. 

En relació a les Accions de Joventut, aquí es va arribar a un acord. Vam arribar a un 
acord pel Pla Local de Joventut en el qual s’havia de desenvolupar durant el 2010, ens 
agradaria saber la opinió de la regidora de joventut. Ara no portarà el Casal de Joves a 
lo millor la partida del Casal de Joves va a part i hi ha més cèntims dels que aquí estan 
posats. Però clar ens agradaria saber si tot el que està aprovat al Pla Local de 
Joventut per aquest any 2010 ho podrà fer amb els 5.000 euros que posa aquí i més 
quan a l’any 2009 va justificar, que encara estem per saber com es va justificar, 18.000 
euros d’una subvenció de la Generalitat de Catalunya pel tema del Pla Local de 
Joventut i per desenvolupar activitats de Joves. Ens agradaria saber on està el seu 
compromís amb els joves d’aquest poble i com es desenvoluparà aquesta política i 
aquest pla aprovat per unanimitat amb 5.000 euros a l’any, quan és la mateixa partida 
que la del 2007. 

Després a l’al·legació número 10 teníem l’anul·lació de la partida de 150.000 euros de 
treure a concessió municipal del servei d’Escola Bressol, avui escoltarem que mai s’ha 
dit que es traurà l’Escola Bressol a concessió, però bé, hi ha una partida ficada dintre 
del pressupost, creiem que pel bé del futur d’aquest poble s’hauria d’anul·lar aquesta 
partida i no deixar un romanent com es deixarà perquè bueno, perquè creiem que 
políticament no s’hauria de treure en concessió aquest servei públic. 

Amb l’onzena la recollida d’escombraries un increment del 70 % de la despesa, el 
senyor interventor ens diu que no s’ha augmentat la taxa aleshores l’any passat es 
deuria cobrar més de la compte i el pressupost de l’any 2009 podem anar anys enrere, 
però l’únic que els va aprovar va ser Convergència i Unió, el senyor Arnó, per tant 
devien cobrar-nos més de la compte perquè sinó no s’entén com el 70% més de 
despesa s’assumirà. 

L’al·legació número dotze Partida d’Ingressos falta l’informe econòmic dels 120.000 
euros. Senyor Arnó ens costa molt que ens dongui les Juntes de Govern Local, molt, 
avui ha sigut una excepció a lo millor és la mecànica nova del senyor secretari de 
donar-nos les Juntes de Govern en menos d’un mes, però les últimes Juntes de 
Govern vostè no ha aprovat, ni ha portat a cap Junta de Govern aquest lloguer de 
l’EPEL i vostè en un Ple va dir que aquesta partida de 120.000 euros s’havia aprovat 
en una Junta de Govern, per tant ens agradaria saber en quina Junta de Govern Local 
es va aprovar aquesta partida i si no fa falta cap tràmit, però quan un senyor alcalde 
que representa, lo que representa el senyor alcalde diu en un Ple que també 
representa lo que representa, se compromet a dir i afirma públicament que ha aprovat 
aquesta partida en una Junta de Govern Local l’únic que necessitem és un informe de 
secretaria dient en tal Junta de Govern perquè tenim les últimes i la veritat ho 
busquem i ho mirem però no ho trobem, segurament serà perquè no ho sabem buscar, 
però ara que ja comencem a dubtar de que si no sabem buscar o vostè com ve el Ple 
per treure-s’ho de sobre diu qualsevol tonteria de les seves perquè és incomprensible 
que una persona amb el càrrec que vostè té pugui afirmar públicament que està 
aprovat en una Junta de Govern Local i aquesta Junta de Govern Local no surti enlloc. 

L’al·legació número 13 que a la plantilla de personal i manca la figura de quatre 
educadores per l’Escola Bressol una paraula em sembla que és, si s’ha arreglat en un 
conveni col·lectiu tota la representació de tots els treballadors i treballadores de la 
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casa i s’ha fet una inversió a l’Escola Bressol per millorar si s’han fet quatre aules, em 
sembla que no és de rebut que les treballadores de la casa no tinguin la categoria 
laboral que els hi toca per tant demanem que les quatre treballadores de la plantilla de 
personal d’aquest Ajuntament de l’Escola Bressol tinguin la categoria laboral 
d’educadores. Per tant el nostre vot en tot el tema de l’aprovació definitiva al 
pressupost serà un vot en negatiu. 

Alcalde: Bé, gràcies senyor González, permeti’m dues reflexions, quan es parla de 
temes polítics és perquè el disseny del pressupost comporta criteris polítics de si un 
està predisposat a fer un tipus d’activitat o un altre, per tant, no és un tema tècnic és 
un tema de criteri polític. Jo li agrairia que es revisés els números de les liquidacions ja 
que estan fent servir números erronis i això els porta a unes certes confusions perquè 
no fan servir els tancaments sinó segurament els comptes o l’estat de comptes de 
finals de desembre en el qual encara no hi havia abocats els ingressos previstos o 
executat de final d’any. 

Pel que fa al tema de les inversions, “home” vostè ha estat governant quatre anys i per 
tant de sobres que ho sap, els projectes quan s’aproven segueixen un tràmit i un camí 
ordinari independent del pressupost, s’aprova el projecte es posa a exposició pública i 
fan tots els tràmits pertinents després es licita o no en funció de la disponibilitat 
pressupostària i en funció si aquell projecte s’adapta o no a l’anualitat però tots els 
projectes, alguns d’ells que estan al pressupost, vostès han tingut oportunitat de 
veure’ls i han sigut publicats en el BOP i en el DOGC com correspon. Els altres són, 
això, intencions de pressupost, si primer cal consignar i després començar a fer la 
despesa, la primera despesa és la de projecte, per tant el projecte executiu i a partir 
d’aquí després es segueix el tràmit, s’aprova i tothom pot veure’l quan està en 
exposició pública i això ho han fet tots els ajuntaments, ho feien vostès quan 
governaven i nosaltres no els hi demanàvem mai el projecte perquè òbviament no el 
tenien perquè per això pressupostaven uns diners per començar a treballar aquest 
projecte. 

Pel que fa al tema d’escombraries, “home” si, evidentment que l’any passat se’n 
pagava de més i li posaré l’exemple, miri, acumulat des del 10 de setembre, 248 tones 
de més comparativament que es cobraven per part de la planta de tractament de 
residus, si això ho tradueix als costos que fins ara els ciutadans de Caldes estaven 
pagant aquí veurà sense pujar la taxa d’escombraries com podrem assumir nosaltres 
l’increment de despesa de la recollida orgànica. 

Miri, les Juntes de Govern em consta doncs que els serveis tècnics de secretaria 
intervenció li fan arribar el més aviat possible, però afortunat de vostè que no els ha 
d’anar a buscar el Jutjat com havíem fet nosaltres en el qual vam tindre que reclamar-
les perquè no se’ns volien entregar, però bé, mirarem d’accelerar al màxim l’entrega. 

I pel que fa a la primera al·legació el senyor tresorer que està aquí present li explicarà 
per tercera vegada, em sembla que és, el perquè de l’informe aquest i el perquè no es 
té en compte, no cal aplicar-lo, ja que li va explicar en a l’aprovació inicial del 
pressupost, li van explicar a les Comissions Informatives i sembla ser que o no ho ha 
entès, doncs, bé com que hi ha oients, potser val la pena fer veure que no s’ha explicat 
prou bé, però bé no pateixi el senyor tresorer té la paraula i li explicarà la primera 
al·legació. Gràcies. 

Tresorer: Si, mira, mireu la Llei d’estabilitat pressupostària que es va aprovar l’any 
2001, seguint les directrius de la Unió Europea bàsicament per controlar el deute 
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públic de les administracions, aquest control de deute públic, bàsicament era perquè 
les administracions no s’endeutessin més del que estaven amortitzant, és a dir, el 
dèficit zero. Amb aquesta nova Llei la veritat és que sobre tot lo que eren els 
ajuntaments va portar bastanta controvèrsia, perquè els ajuntaments que fins 
aleshores no s’havien endeutat o inclús no havien realitzat inversions i de repent volien 
fer una gran inversió no es podien endeutar perquè el dèficit zero els impedia poder 
demanar crèdit, tot això ho vinc a dir, ho dic perquè el compliment de la Llei 
d’estabilitat pressupostària és competència de Tutela Financera de la Generalitat de 
Catalunya i precisament Tutela Financera, no ni fa ni cas, és a dir, no li don cap 
importància a l’estabilitat pressupostària, ells el control i el seguiment de l’endeutament 
dels ajuntaments ho fa mitjançant altres paràmetres com pot ser el deute viu, l’estalvi 
net, ratis financers, ratis legals que l’ajuntament de Caldetes, com altres ajuntaments 
estan constantment controlats fins el punt de que si l’ajuntament es vol endeutar més 
de la capacitat que té, doncs, els hi demanarà aquests escenaris a tres anys per poder 
demostrar de que aquest endeutament el podrà tornar en els tres anys que amb un 
principi et demanen. La prova de que el compliment de que l’estabilitat pressupostari 
és competència de la Generalitat de Catalunya i la Generalitat de Catalunya en aquest 
cas no ni don gaire importància és que en els pressupostos del 2001, 2002, 2003 i 
2007 ja sigui en el pressupost com en la liquidació aquest ajuntament no complia 
l’estabilitat pressupostària, no l’ha complert, l’ha complert el 2004, el 2005, el 2006 
justíssim, però aquests anys que li he dit no ho complia i li dic això perquè Economia i 
Finances mai ens ha demanat cap informe, ni cap escenari d’ajustament. Ells es 
basen, com li he dit, per uns altres paràmetres que són el rati d’endeutament. 
L’ajuntament, aquest, com els altres, tenen un límit d’endeutament i aquest 
endeutament, doncs, ara per ara, l’ajuntament no ha tingut necessitat de demanar, de 
fer cap pla financer per poder demanar aquests crèdits, si més no els que ha demanat 
el 2009, bàsicament és això. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies. El seu torn de rèplica. 

Regidor Miquel González: Bé, en relació  

Alcalde: Perdó, senyor González, de totes maneres li demanaria que ens estalviéssim 
el dir tonteries i aquestes cosetes. Jo penso que dignifica. No, no dic que el senyor 
González digui tonteries. És que ha fet referència a que l’alcalde ha dit tonteries jo 
preferiria que ens estalviéssim tots aquests tipus de paraules que jo penso que 
permeten que el diàleg sigui molt més fluït. Gràcies. 

Regidor Miquel González: Bé, com que estic convençut de que està gravat de la 
mateixa manera que pot trobar la paraula tonteries, m’agradaria veure quan pot trobar 
la paraula o a quina Junta de Govern va aprovar el que va dir que havia aprovat. 
Representem lo que representem, ja sé que a vostè li agradaria que no estiguéssim 
ningú aquí i així podria fer lo que vulgui fer tan econòmicament com en moltes coses 
de les que vostè va fent, però miri la democràcia té això i el 2011 i tornarà haver un 
altre examen. 

En relació a lo que ha comentat el tresorer i per començar amb lo últim, a veure, amb 
tots els meus respectes per la seva feina, jo sóc una persona normal i corrent del 
carrer que es veu que no entén lo que no entén. Però quan un ajuntament té un 
secretari-interventor que fa un informe i s’aprova en un Ple i hi ha un equip de govern 
que firma i aprova en un Ple que s’ha de fer això, jo no ho entenc. Però jo crec que 
s’ha de fer. Tutela financera de la Generalitat pot estar col·lapsat, pot sé que, miri el 
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Palau de la Música, moltes coses, probablement moltes coses, però quan un equip de 
govern aprova una situació econòmica l’ha de tirar endavant. Una altra cosa; el gener 
del 2009 s’aproven dos milions d’euros més de préstec amb un informe contrari 
d’intervenció de l’any 2007 dient que trencava l’estabilitat pressupostària de 
l’ajuntament. Jo li dic perquè li demani, que li ensenyi, perquè la secretària va durar 
tres mesos més en aquest ajuntament. Trencava l’estabilitat pressupostària d’aquest 
Ajuntament per tant clar que vostè em digui que no s’ha d’aprovar perquè podem anar 
tirant i que vingui la Generalitat a dir-ho, doncs no, nosaltres no, nosaltres com 
oposició pensem que abans de que vingui la Generalitat aquí i digui que això és una 
trencadissa econòmica pensem que s’han de fer les coses com s’han de fer. Nosaltres 
el pressupost 2009 el vam votar en contra, els que van votar el pressupost 2009 i 
aquesta clàusula van ser aquells sis regidors. 

Alcalde: Perdó, si hi ha algú, perdoneu, si hi ha algú que tingui el mòbil engegat si us 
plau, agrairíem que el tanquessin. Gràcies. 

Regidor Miquel González: que són els regidors de Convergència i Unió no som 
nosaltres vull dir que crec que un ha de complir lo que ha firmat i el pressupost 2009 
que tira endavant. En relació a les liquidacions errònies, escolti no ens les inventem, la 
que ens dona l’ajuntament, per tant l’última responsabilitat, si nosaltres tenim un paper 
equivocat, l’última responsabilitat és de qui ens dona el paper, per tant, és vostè, vostè 
o el secretari que és el responsable de la documentació d’aquest ajuntament. 
Demanem la liquidació del 2009, se’ns dona una documentació, aquesta és la que 
treballem, per tant si hi ha equivocacions, miri torni a presentar el pressupost a finals 
del mes i ens dona la documentació correcta. Agraïm profundament que digui que ens 
dona la documentació malament, que ens dona documentació errònia. Perquè clar 
aleshores nosaltres no tenim eines per poder valorar aquest pressupost com ha de 
ser. 

En relació a les inversions que vostè comenta, escolti la manera de treballar una 
inversió, de fer-la, d’aprovar-la, això ho sabem perfectament. Estem parlant de les 
noves inversions, no de les antigues inversions, vull dir que quan sapiguem les noves 
inversions, a on es volen destinar, com es volen fer, com es volen treballar, llavors 
podem opinar i podrem dir. Les antigues, aquestes ja les sabem perfectament quan 
estan publicades al BOP i al DOGC la feina que nosaltres els quatre regidors o cinc 
regidors, perquè un no pot venir fem em sembla que vostè no la pot catalogar, l’han de 
catalogar els nostres votants i els nostres veïns. Vostè podrà opinar sobre la opinió 
que nosaltres tenim però no sabrà la feina que nosaltres tenim perquè em sembla que 
li hem demostrat prou que amb els quatre paperots que ens dona i per lo que vostè diu 
erròniament fem una oposició com Déu mana. 

En relació a les escombraries ningú ha dit més despeses, li estem parlant que el 2009 
que era un pressupost del 2008, que veníem d’un pressupost del 2008 que també va 
aprovar vostè s’ingressava de més, ningú ha parlat de més despeses. El 2008 també 
el pressupost va ser fet per vostè, per tant la relació 2008-2009 és una relació en la 
que treballava vostè, en la que treballava vostè en les escombraries. 

I per últim escolti’m, el pressupost, el tema de l’estabilitat pressupostària, vostè surt i 
marca un pressupost on l’EPEL començarà a ingressar de les plaques fotovoltaiques 
el mes d’abril, és veritat o no és veritat? És veritat o no? És veritat o no?  

Alcalde: Continuï 
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Regidor Miquel González: És veritat. I vostès porten avui a aprovació un pressupost 
on les plaques fotovoltaiques comencen a rendir el mes d’abril, el mes d’abril 
començarà, és connectarà a Endesa i començaran a rendabilitzar ingressos, que em 
trobo avui? Avui m’envien un paper a casa Centre de Transformació i Mesura en mitja 
tensió en normes d’Endesa, m’ho envia l’ajuntament. O sigui que el dia 4 de març 
aprovarem una altra obra dintre del pàrquing d’una caseta per connectar-se a Endesa. 
Clar, un diria? Uf, faran una obra que en deu dies estarà feta. Però clar, aquesta obra 
triga quatre mesos en fer-se. Per tant vostès avui saben perfectament que van aprovar 
un pressupost març, abril, maig, juny, juliol que fins el juliol no tenen la seguretat, no 
és que no tenen la seguretat és que no hi ha cap seguretat de que aquesta planta 
fotovoltaica pugui connectar amb Endesa i vostès van a aprovar això amb uns 
ingressos que no seran reals, clar, que vostè em parli de projectes jo només li 
demanaria serietat en el projecte de les plaques fotovoltaiques perquè ens juguem el 
futur d’aquest poble, perquè ara es veu que vindran autocars, molts autocars a veure 
aquest pàrquing turístic i després que si possiblement que acabi d’una vegada el 
mercat perquè ja està bé l’obreta del Mercat que dura tres anys. Moltes gràcies. 

Alcalde: Bé, ara el tresorer li tornarà a explicar el que no ha entès però permeti’m que 
li digui, jo no li he dit que li donem la documentació errònia, jo li he dit que revisi els 
números perquè segurament els números que han pres de base són la liquidació que 
se’ls hi va donar el mes de desembre òbviament quan es va preparar el pressupost i 
vostès van prendre com a referència aquests números per fer les al·legacions, ara 
evidentment si s’ho revisen veuran que són diferents i encara no estaven abocats tots 
els ingressos perquè li estem dient que hi ha algunes partides, les quals vostès prenen 
de referència i que no són correctes. Per tant no li estem dient que nosaltres li donem 
documentació errònia. Miri la opinió, jo no he expressat l’opinió que tinc de vostè, ni en 
tinc necessitat. I per cert sembla ser que vostè és més enginyer que els propis 
d’Endesa perquè aquesta gent ens han garantit que aquesta obra en menos de quinze 
dies la tenen enllestida  si són quatre mesos em sembla que no estem parlant del 
mateix. Però bé, és igual podrà veure-ho vostè mateix quan està enllestida i en 
funcionament. 

Regidor Miquel González: A veure 

Alcalde: No, no escolti’m ja ha tingut temps de rèplica i ara el senyor tresorer li 
acabarà d’explicar allò que no ha entès. 

Tresorer: Veiam, jo l’únic que li vull dir és que l’interventor quan fa l’informe 
d’intervenció dins del pressupost ell el que ha de fer és informar de totes les lleis i 
ordres d’àmbit econòmic que existeixen. Evidentment que hi ha aquesta Llei 
d’Estabilitat Pressupostària, evidentment doncs es podria o s’hauria de fer un Pla 
d’ajustament en el cas de que no es compleixi, però repeteixo l’interventor està 
informant d’aquesta llei, però és que el compliment d’aquesta llei no depèn de 
l’ajuntament depèn de tutela les Financeres i no hem d’esperar que tutela la Financera 
ens digui que estem massa endeutats, és que si l’ajuntament es vol endeutar primer lo 
que ha de fer és preguntar a tutela Financeres si es pot endeutar i a partir d’aquí si els 
nivells d’endeutament de l’ajuntament són o estan per sobre dels límits que ens posen 
aleshores si que ens demanaran que fem una previsió d’ingressos a tres anys vista per 
poder eixugar aquest excessiu endeutament, però ara amb aquests moments, fins ara, 
no ha sigut necessària, inclús amb aquest dos milions d’euros que vostè ha fet esment 
i que realment doncs el 2009 l’ajuntament va ingressar. És bàsicament això. 
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Regidor Miquel González: Els crèdits s’han de tornar. 

Tresorer: Evidentment, però ens van autoritzar per poder-lo rebre, vull dir, si en 
demanéssim dos més segurament no ens autoritzarien però en aquest moment ens ho 
van autoritzar perfectament. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies 

Regidor Miquel González: Només un petit comentari de la rèplica del senyor alcalde. 
Si ho fan en quinze dies, pues, millor, però clar vostè té un contracte públic que posa 
tres mesos i mig, a mi m’agradaria una mica de concreció hem aprovat a la Junta de 
Govern els 120.000 euros d’ingressos, aquests ingressos no surten en lloc. Ara traiem 
un contracte públic que anirem a aprovar el 4 de març que encara no està aprovat, 
plec de clàusules, signat per vostè, pels tècnics, tres mesos i mig d’obres, ara vostè 
diu que en quinze dies, bueno, li recordo, perquè ho sàpiga la seva paraula era, en 
tres mesos acabarem el Mercat Municipal, en quinze dies acabarà això, només... 

Alcalde: Molt bé, el seu vot? 

Regidor Miquel González: Després 

Alcalde: Senyor González hem tingut dos temps de rèplica, li he permès una última 
rèplica perquè es pogués esplaiar en l’explicació darrera i ara si us plau com que són 
dos torns per cada grup li agrairia el seu sentit del vot. 

Regidor Miquel González: Bé acabar amb el sentit del vot ja li hem dit que el nostre 
vot és negatiu, en relació 

Alcalde: Perfecte 

Regidor Miquel González: en esplaiar-me o no esplaiar-me dir-li una altra vegada  

Alcalde: Doncs queda aprovada per sis a favor i quatre en contra 

Regidor Miquel González: no té perquè valorar-ho, però bé 

Alcalde: Va!, moltes gràcies. Doncs queda aprovat definitivament el pressupost del 
2010, sis vots a favor del grup municipal de CIU, quatre en contra.del grup municipal 
del PSC. 

Passem al següent punt de l’ordre del dia que és aprovació inicial de l’expedient de 
modificació de crèdit, primera del 2010. 

2 APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE 
CRÈDIT 01/2010. 

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari que llegirà 

Secretari: Llegiré la part dispositiva i el senyor tresorer farà l’explicació deguda: 

“”” 

Atesa la necessitat d’atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la 
consignació en el pressupost actual és insuficient, cal  tramitar l’expedient de modificació de 
crèdit per mitjà de transferències de crèdit , amb subjecció a les disposicions vigents. 
 
S’han examinat els crèdits de l’esmentat pressupost que es poden deduir sense pertorbació del 
servei i s’ha proposat la modificació de crèdit mitjançant: 
 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 03/10 –- 1 de març de 2010 15 
 

 
• Consignació de despeses amb crèdits de baixa 
 
 

PARTIDA 
INICIAL 

DESCRIPCIÓ CONSIGNACIÓ 
INICIAL 

PROPOSTA DE 
BAIXA 

CONSIGNACIÓ 
DEFINITIVA 

18 320 48019 Aport. Concessió Escola 150.000,00 € 123.000,00 € 27.000,00 € 
 
Total baixes crèdits: 123.000,00 € 
 
• Consignació de despeses amb crèdits en alta  
 

 
PARTIDA DESCRIPCIÓ CONSIGNACI

Ó INICIAL 
PROPOSTA 

D’ALTA 
CONSIGNACIÓ 

DEFINITIVA 
11 920 12001 Retrib.Bàsiques Grup A2 28.000,00 € 15.000,00 € 43.000,00 € 
11 920 12004 Retrib.Bàsiques Grup C2 210.000,00 € 15.000,00 € 225.000,00 € 
11 920 13000 Retrib.Personal Laboral 230.000,00 € 30.000,00 € 260.000,00 € 
11 920 13100 Retrib. Personal Laboral Temporal 107.000,00 € 40.000,00 € 147.000,00 € 
11 440 46203 Transport Públic 0,00 € 15.000,00 € 15.000,00 € 
14.431.23301 Concessió moduls 7i8 Parc J. Marag. 0,00 € 8.000,00 € 8.000,00 € 

 
Total altes crèdits: 123.000,00 € 
 
 
La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Text refós de la Llei 
reguladora de les Hisendes Locals i als articles 34 a 38 del Reial Decret 500/1990. 
Segons l’article 22.2.e i 47 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de règim 
local, l’aprovació de la modificació del pressupost és competència del Ple de l’Ajuntament amb 
majoria simple. 
 
 
Per tant,  
 
PROPOSO al Ple municipal l’adopció del següent acord: 
 

1. Aprovar inicialment l’expedient de crèdit extraordinari núm. 01/2010 que cal 
finançar mitjançant baixes dels crèdits de partides de despeses, del pressupost 
vigent de la Corporació. 

 
 

2. Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies 
hàbils, mitjançant publicació d’un edicte al BOP i al taulell d’anuncis de l’Ajuntament 
a l’objecte que es puguin interposar les reclamacions que s’estimin oportunes. 

 
3. Determinar que en cas que no es presenti cap reclamació l’acord s’entendrà elevat 

a definitiu sense adoptar-se un de nou. 
“”” 

Tresorer: Bé, és la modificació de crèdit número 1 on el que estem fent és una 
transferència de crèdit entre diferents partides que com que no tenen vinculació pròpia 
doncs s’ha d’elevar al Ple, aquesta transferència entre partides bàsicament la partida 
que es dona de baixa és la d’aportació de concessió de l’escola que inicialment estava 
previst doncs transferir una quantitat de 150.000 euros en concepte de concessió a 
l’escola, com que, partint de que el pressupost és una previsió i resulta que aquesta 
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concessió no es portarà a terme doncs d’alguna manera amb aquesta modificació el 
que fem és reajustar el pressupost i el que en un principi era en forma de concessió 
ara serà en forma de bàsicament amb retribucions de les nòmines del personal de 
l’escola. És a dir, que inicialment el capítol 1 de personal havia baixat respecte a l’any 
passat perquè no es contemplava aquest personal, ara com torna a contemplar-se o hi 
ha la necessitat des de l’Ajuntament de pagar aquestes nòmines, doncs, dotem 
aquestes partides per poder fer front als pagaments mensuals, a part, doncs, hem 
incorporat una nova partida que és dotar de crèdit el transport públic, un transport 
públic mancomunat entre els municipis de Sant Vicenç i Caldes i una altra partida que 
ha sigut la recuperació d’un mòdul, dels mòduls 7 i 8 del parc Joan Maragall. De fet la 
partida aquesta que donem de baixa quedarà amb una consignació de 27.000 euros 
que segurament, doncs, segons com vagi l’execució del pressupost s’utilitzarà per 
alguna altra despesa no prevista, o una despesa que hagi quedat curta de 
consignació. 

Alcalde: Moltes gràcies. Té la paraula. 

Regidor Miquel González: Bé, des del Grup Municipal Socialista agrair que el tresorer 
dongui valoracions de lo que es farà amb la concessió de l’escola i lo que no es farà 
amb la concessió de l’escola i l’alcalde encara no hagi fet cap afirmació d’aquest crèdit 
a la baixa. Primer de tot que la consignació definitiva que eren 27.000 euros per tant 
no es dona de baixa la partida, rectifica el tresorer, no es dona de baixa aquesta 
partida la nostra intenció seria que es donés de baixa aquesta partida i s’acabi per tant 
la consignació definitiva de 27.000 euros per nosaltres no hauria de ser anulació de la 
partida de la concessió de l’escola cosa que demanàvem al pressupost, en unes de les 
al·legacions del pressupost per tant podien haver tingut el detall d’haver agafat 
l’al·legació i haver fet els canvis que tocaven. 

En relació als canvis en temes d’actuació de govern, creiem encertat el tema de 
continuar amb el personal de l’escola bressol, dubtem amb l’import perquè si el 
pressupost està comptat des de setembre a Nadal no havien treballadors i 
treballadores de l’escola bressol, més de 100.000 euros amb imports de sous ho 
trobem elevat però bé és un tema de l’actuació de govern. Nosaltres seguim pensant 
que l’aportació de la concessió de l’Escola Bressol hauria d’anar a fora i tampoc 
entenem les presses per poder-ho fer. 

Tenim un pressupost recentment aprovat, tornem a dir, són intencions, però veiem que 
al segon punt després de l’aprovació definitiva es canvien i aquest equip de govern 
tenia una intenció molt clara que era al setembre treure una concessió i a més a més 
de treure una concessió donar 150.000 euros a una empresa perquè portés l’Escola 
Bressol, cosa que crec que dins el món europeu i democràtic això no existeix, però bé, 
aquesta era la intenció d’aquest equip de govern, per tant la baixada està bé, els 
imports esperem que sigui pel personal de l’Escola Bressol i que no sigui per seguir 
contractant a més gent, com ara s’ha contractat una persona de Recursos Humans i 
aquí continuem amb la contractació de molt personal. Esperem que aquests imports 
siguin per aquests tres mesos que faltaven amb les treballadores de l’Escola Bressol i 
per posar amb ordre el conveni col·lectiu també amb les treballadores. Seguim 
reclamant per elles les quatre places d’educadores i que es pugui traduir amb 
aquestes places. 

Alcalde: Molt bé, gràcies. La modificació li he de dir que ve donada bàsicament pel fet 
de poder disposar de recursos per la transferència del conveni de l’autobús, del bus 
mancomunat, sinó segurament haguéssim trigat una mica més a fer-lo i òbviament 
complim els compromisos en els quals ens comprometem a les taules de negociació. 
Això després vindrà lligat amb els punts 4 i 5. 

El seu vot, no l’ha dit. 

Regidor Miquel González: el nostre vot és contrari 

Alcalde: Doncs, bé quedarà aprovat per sis vots a favor i quatre en contra. 
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3 APROVACIÓ INICIAL, SI ESCAU, EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE 
CRÈDIT 02/2010. 

Alcalde: El següent punt de l’ordre del dia és l’expedient de modificació de crèdit 
2/2010 que vulgarment es diu aprovacions extrajudicials, és a dir, aquelles factures 
que han quedat sense consignació en a l’any anterior i que s’arrosseguen d’un any per 
altre. Són despeses que durant anys, s’arrosseguen d’exercicis anteriors com he dit i 
que es consignen el següent exercici produït sobretot per despeses addicionals que es 
desajusten els pressupostos municipals i en un municipi com Caldes amb recursos 
limitats es pot desequilibrar amb facilitat i més quan la posta, a diferència d’altres 
organismes i administracions és la de no pujar els impostos municipals i mantenir els 
serveis, el secretari llegirà el dictamen. 

“”” 

Atès l’informe d’intervenció de data 22 de febrer de 2010, on consta que en aplicació de l’article 
60.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, el reconeixement d’obligacions corresponents a 
exercicis anteriors que, per qualsevol motiu, no ho haguessin estat en aquell a què corresponien, 
és competència del Ple de la Corporació, i que en aquest supòsit concret és possible la seva 
realització. 
 
En atenció al que s’exposa, proposo al Ple de la Corporació l’adopció de l’Acord següent: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el reconeixement dels crèdits següents corresponents a exercicis 
anteriors per import de 82.116,28 euros segons document adjunt. 
 
SEGON.- Aplicar, amb càrrec al Pressupost de l’exercici de 2010, els corresponents crèdits amb 
càrrec a les partides que es detallen  en el document adjunt i de la qual es realitzarà la retenció 
corresponent  

 
TERCER.- Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies 
hàbils, mitjançant publicació d’un edicte al BOP i al taulell d’anuncis de l’Ajuntament a l’objecte 
que es puguin interposar les reclamacions que s’estimin oportunes. 

 
QUART.- Determinar que en cas que no es presenti cap reclamació l’acord s’entendrà elevat a 
definitiu sense adoptar-se un de nou. 
           “”” 

Secretari: Passo la paraula al tresorer per si vol explicar aquest tema. 

Tresorer: Com bé ha dit el senyor alcalde aquesta modificació fa referència a 
despeses que han realitzat durant l’exercici 2009 i que no han tingut cabuda dins del 
pressupost. En aquest cas aquestes despeses en forma de factures s’han d’aprovar 
per poder-les incorporar en el pressupost del 2010 i bàsicament l’import són de 82.000 
euros, bàsicament el 70% d’aquest import fa referència a serveis públics i a seguretat 
ciutadana que han sigut les despeses que s’han disparat per motius diferents i que 
hem d’incorporar en l’exercici 2010. 

Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. Té la paraula 

Regidor Miquel González: Bé, demanar-li al tresorer i no fa falta que m’ho faci ara 
que quan pugui de totes aquestes factures que hi ha que hem digui a veure quina és 
de seguretat ciutadana, perquè hem estat mirant i la veritat manteniment, 
manteniment, material d’impressió, reparació informàtics, material d’oficina, altres 
subministraments, telefonia mòbil, telefonia mòbil, transports i missatgers, actes i 
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festes, atenció social, casal, joves, altres subministraments, despeses de reprografia. 
Sembla que la sensibilitat que té aquest poble amb el tema de la seguretat ciutadana 
és molt gran. En quatre línies, un informe de totes aquestes factures quines són de 
seguretat ciutadana, res quatre línies. Seran per informar al nostre grup municipal i els 
nostres votants de quasi vuitanta dos mil euros de més que no s’han pagat l’any 2009, 
a veure quina partida és la de seguretat ciutadana en que aquest Ajuntament s’ha 
gastat aquests cèntims. Bé, això si que és gestió pura i dura, senyor Arnó, se’ns va dir 
que vostè tenia una nòmina de 40.000 euros per gestionar, doncs, el mes de juliol 
manteniment, edificis i altres factures per pagar, des del mes de juliol manteniment, 
material d’impressió factures per pagar, des del mes de setembre preparació, 
manteniment, equips informàtics, factures per pagar, des del mes de juliol material 
d’oficina per pagar i parlo de juliol, agost, setembre, octubre, novembre, desembre. 
Des del mes de juliol qui porti el telèfon Vodafone de vostès, “pues”, està sense pagar, 
mes set, mes vuit, mes nou, mes deu, mes onze, mes dotze a lo millor això del 
Vodafone podia ser seguretat, eh! però pensem que a lo millor és el mòbil d’algú de 
vostès que sàpiguen que dos i dos quatre, i dos sis, i dos vuit, i dos deu, dotze quasi 
mil quatre-cents euros de mòbil en sis mesos sense pagar. Catalana 
telecomunicacions, Telefònica sense pagar, des del mes de juny Cuatro de Mercuri, 
transport i missatgeria sense pagar. 8.700 euros d’un detectiu, m’imagino que serà el 
tema de la brossa, el detectiu de la brossa però, clar, la factura és del mes d’octubre, 
si tan segurs estaven, si tanta previsió tenien, si tan estudi havien fet, si tanta, tan, tan 
ens anàvem estalviar i tanta pressa corria per lo menos li podien haver pagat al 
moment, perquè estem al mes de gener i encara no ha cobrat, febrer, i em sembla que 
durant el mes que ve per la meva experiència tampoc cobrarà, vull dir fins que no hi 
hagi aprovació i fins que no estigui tot correcte no podrà cobrar. 

Mes d’octubre, el mes d’agost manteniment i material del transport, el mes d’octubre, 
espais públics, des del mes d’octubre materials de la brigada, des del mes de 
novembre i no sabem quan Endesa, “energia eléctrica” i la factura del mes dotze no hi 
és. Actes i festes des del mes de setembre, activitats d’atenció social, altres 
subministraments del casal de joventut, altres subministraments des del mes 
d’octubre, altre subministrament veiem factures d’informàtica. Ens agradaria que les 
partides estiguessin on toquen. Despeses de reprografia Santiago Artigas, despeses 
de reprografia Santiago Artigas, una persona que es va repetint constantment en el 
pressupost municipal o aquí o en les seves empreses associades. Vull dir un munt 
d’empreses que dintre de la situació econòmica que estem vostès aproven avui mateix 
un pressupost tirant la casa per la finestra i al final de comptes acaben l’any 2009 
sense pagar 82.000 euros. El nostre vot com pot entendre serà negatiu. 

Alcalde: Bé, permeti’m una sèrie de reflexions, aquestes coses passen per dues 
coses. Primera que Vodafone és seguretat ciutadana, no està equivocat. Segona la 
meva nòmina no és de 40.000 euros, val!, és de 33.000 per tant informis si us plau, ja 
se que li agrada voltar-la més del compte. Després sàpiga que la falta de liquidessa bé 
donada perquè a dia d’avui l’ajuntament de Caldes té pendent ingressos superiors al 
600.000 euros d’altres administracions que els hi costa més de pagar que a 
l’ajuntament de Caldes, digue’ls-hi Generalitat i Diputació, és a dir, estem assumint la 
falta de liquidessa d’altres administracions i passa també si recordem les extrajudicials 
de l’any passat que eren cent quaranta pico de mil, és a dir, cada vegada n’hi ha 
menys però passa degut he dit jo abans a despeses imprevistes a les quals, doncs, 
òbviament no es té capacitat de poder preveure com pot ser lo que arrosseguem de la 
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concessió del poliesportiu. Que si sumem les baixes de l’organisme, el consum del 
gas, llum i aigua, les despeses socials que ens ha comportat, els informes d’advocats, 
la llicència d’activitats que van pregonar vostès puja l’esgarrifosa quantitat de més de 
80.000 euros, una gestió que arrosseguem i que òbviament reclamarem 
patrimonialment perquè tots els veïns de Caldes no tenen perquè haver de pagar una 
concessió que tots sabem com era i com va acabar, o per exemple de Mare Nostrum 
que vostè ha repetit 8.700 òbviament no estava previst, en cap lloc trobarà una partida 
que posi previsió de detectiu privat per enganxar a una empresa que ens està estafant, 
òbviament no hi és per tant aquestes coses venen sobrevingudes. Que si suma quasi 
bé se’n van als 90.000 euros que portem arrossegant i per tant fins que no els 
recuperem ens passen aquestes coses i hem d’incloure factures d’un any per altre que 
per altra banda no els hi és desconegut perquè jo recordo quan estava a l’oposició que 
això cada any succeïa en més o menys mesura, però succeïa i per tant any rere any 
les anem arrossegant. De totes maneres, el tresorer vol dir algun aclariment tècnic? 

Tresorer: No més que res perquè, a veiam, ara el que estem aprovant és la 
incorporació d’aquestes factures pel pressupost 2010 però no vol dir que 
necessàriament no s’hagin pagat, jo el percentatge no el sé, li miraré i li diré però 
perfectament quan ha nombrat alguna factura del mes de gener aquesta factura està 
més que pagada perquè a dia d’avui l’ajuntament està pagant a l’ordre de uns cent vint 
dies, a uns quatre mesos per tant aquesta factura ha d’haver estat pagada. Tenim 
mecanismes pressupostaris perquè una factura que no tingui pressupost ho puguem 
posar en un concepte no pressupostari pendent d’aplicar per l’exercici següent. Més 
que res era aquest aclariment, no necessàriament l’ajuntament de tot aquest de 
vuitanta-dos mil euros no els hagi pagat. 

Alcalde: Té la paraula. 

Regidor Miquel González: Si la situació econòmica de l’ajuntament és com quan 
vostè explica la seva nòmina no m’estranya que estiguem com estem, vull dir, perquè 
si segueix pensant que cobra lo que només el líquid que cobra, “pues” clar ens costa 
bastant més però bé, no és qüestió de lo que cobra jo sempre quan parlo amb els 
meus companys i companyes no entro en lo que vostè cobra o deixa de cobrar perquè 
m’és completament indiferent. Lo que si que cataloguem i valorem aquí és la seva 
gestió i la seva gestió és la que tenim en relació en que vostè té pendent d’ingressos 
600.000 euros de la Generalitat i la Diputació de Barcelona com a tots els ajuntaments 
del món. Lo que no havia passat mai en aquest ajuntament és que és demanés una 
pòlissa de crèdit i vostè va demanar una pòlissa de crèdit per tindre liquiditat i pòlissa 
de crèdit que espero que liquidi i espero que no la torni a demanar però davant la 
situació econòmica tal com la veiem pués segurament s’haurà de tornar a renovar la 
pòlissa de crèdit i per tant el tema de liquiditat, escolti segui amb el tresorer sàpiga 
quina liquiditat té l’ajuntament, la pòlissa de crèdit gestioni-la i gestioni l’ajuntament, 
com s’ha de gestionar. 

En relació al pavelló, escolti fa tres anys que gestionen el pavelló. Sap perfectament 
quines partides, com, només té aquest discurs, vostè només té el discurs del pavelló o 
ara el de la brossa, no té res més. Vostè no li sap explicar a la ciutadania d’aquest 
poble res més que el pavelló, fa dos anys i mig que gestiona el pavelló. Ha sigut 
incapaç de gestionar-lo i ens ve a donar classes de moral i d’ètica política. Escolti’m, 
gestioni’l bé. Gestioni’l bé, fa dos anys i mig que està el bar tancat, fa dos anys i mig 
que està abandonat, gestioni’l bé, hi ha un Casal de Joves allà a la nacional, que ara 
ha passat de la regidora de joventut ha passat al regidor d’educació. Escolti, gestioni, 
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ja li vaig dir a l’últim Ple, en lloc d’estar pensant amb el 2004 o 2003 gestioni, perquè 
els anys passen i el 2011 també hi haurà un examen. En relació al nostre vot serà 
negatiu. Pensem que la gestió va com va i això és un reflexa de la situació econòmica 
de l’ajuntament. Que les factures estan pagades o hi ha algunes que estan pagades 
“pues” molt bé mirarem a veure al següent Ple si hi ha més modificacions de crèdit. 

La factura d’Endesa del desembre del 2009 no està en aquest llistat i una altra cosa 
les factures extrajudicials de crèdit, nosaltres creiem, políticament creiem factures del 
mes onze, del mes dotze, no he parlat de cap factura del mes de gener, he parlat del 
juliol. Del mes de juliol em sembla que no haurien d’estar aquí. Han tingut des del mes 
de juliol fins el mes de desembre per fer modificacions de crèdit, per fer moviment de 
partides i poder pagar aquestes factures i tindre el moviment econòmic correcte. Ningú 
està dient que no s’hagin pagat o que s’hagin deixat de pagar. El moviment econòmic 
correcte i no es pot tindre una empresa vuit mesos per cobrar, nosaltres creiem que si 
aquestes empreses se’n van al jutjat que són pocs imports, però se’n van al jutjat, el 
jutjat farà pagar interessos. Per tant em sembla que la situació econòmica de moltes 
empreses no són “boyantes” com perquè un ajuntament des del mes set tingui les 
empreses per pagar. 

I després, escolti Hotel Jet, Calgethol manteniments edificis i altres 480 euros a veure 
quin manteniment ha fet en aquest edifici per 480 euros, a l’Hotel Jet, perquè em 
sembla que això deu ser un pica-pica, però vull dir, que clar manteniment d’edifici, clar 
si les partides pressupostàries van així, no m’estranya que l’economia d’aquest 
Ajuntament vagi com va. 

Alcalde: Bé, ja veig que no ho ha entès, és a dir, li han dit que aquestes factures estan 
en una consignació extrapressupostària, no pressupostària però que no vol dir que no 
s’hagin pagat, per tant les empreses les han cobrades. Per això hi ha la pòlissa de 
tresoreria com qualsevol empresa, és a dir, per poder fer front a la liquidesa de 
tresoreria a fi de que les empreses puguin cobrar. 

Estem esperant que altres administracions puguin fer front als seus deutes amb 
l’Ajuntament de Caldes de coses que ja hem realitzat i això passa en aquest 
Ajuntament i passa a molts altres ajuntaments, només per dir-li que la pròpia 
Generalitat de Catalunya ja està fent “confirming” amb una entitat bancària a fi de que 
l’entitat bancària pugui adelantar els diners en els ajuntaments, no només el de 
Caldes, en els ajuntaments i li compri el deute que tenen els ajuntaments amb la 
pròpia Generalitat, per tant i pagar els interessos que si que els hem de pagar. Per 
tant, a veure, és una situació en la qual qualsevol administració local com a primer 
ordre i per tant la primera obligació és atendre els ciutadans procurem anar al dia en 
els pagaments, però que degut a que els recursos ens venen d’altres indrets a 
vegades és difícil i per això tenim la pòlissa per poder ser més responsables amb 
aquest sentit. 

Algun altre comentari? 

Regidor Miquel González: Doncs, el discurs el fa mol bé, però la realitat no és 
aquesta. Vostè té una pòlissa de crèdit per gestionar però se li queden 90.000 euros 
en l’aire. Per tant pot fer un discurs de la Generalitat, de la Diputació com tots els 
ajuntaments de per aquí que segurament tindran també extrajudicials de facturacions, 
però no des del mes de juliol, no es pot tenir una pòlissa de crèdit per després no 
pagar aquesta gent o bé menjar-te pòlissa de crèdit i encara quedar-te per pagar més 
de vuitanta mil euros. Creiem que el discurs és un discurs retòric, que no aporta res, la 
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Generalitat paga tard, el Consell Comarcal paga tard. Escolti, van tenir una subvenció 
de 18.000 euros de la Generalitat de Catalunya per accions amb els Joves i encara 
estem esperant que ens justifiquin en quines accions de Joves es van gastar. Per tant, 
que sí, que se’ls van gastar o no se’ls van gastar. Doncs bé, la Generalitat triga lo que 
triga vostè ja ho sap, quan aprova el pressupost del 2010 ja ho sabia lo que trigava en 
pagar la Generalitat, quan va aprovar el del 2009 ja ho sabia, el del 2008 com que era 
el primer, miri, vam pensar que no l’”achuchem” molt perquè vostè no ho sap, però, 
clar, ara ja ho sap, ara vostè no pot dir no és que no ho sabia, com fa sempre, no és 
que no ho sabia o la culpa és del 2004. No vostè ho sap perfectament lo que triguen i 
lo que deixen de trigar, per tant és vostè el responsable de pagar les factures i a partir 
d’aquí nosaltres, el nostre vot és en contra. Ja està. 

Alcalde: Bé, li torno a explicar. La pòlissa de tresoreria precisament com que ho 
sabíem, per això és va demanar, per poder fer front als pagaments de totes aquestes 
factures i li tornem a insistir, el tresorer li ha explicat, però si vol li tornarà a explicar, és 
a dir, les que aquí li surten consignades com el juliol, agost ja estan pagades, és a dir, 
s’ha fet servir la liquides amb la pòlissa de tresoreria, amb una partida de pagaments 
no pressupostaris a fi de fer front, el que es fa amb el reconeixement extrajudicial és 
incorporar-les en a l’exercici 2010 però torno a insistir no vol dir que no estiguin 
pagades, bona part d’elles segurament ja estan pagades, per tant, escolti’m, no hem 
deixat a les empreses sense pagar des del juliol i torno a dir, li tornaré a repetir, per 
això es va fer la pòlissa de tresoreria per fer front precisament a aquests pagaments 
que d’altres administracions triguen molt a arribar. I si vol li torna a explicar el tresorer. 
Més que res perquè quedin els conceptes prou clars. 

Regidor Miquel González: jo miri, jo ho entenc, però sap que passa que aquí 
represento lo que represento, si amb representés com a persona podria fer o deixar de 
fer, però com que representem una sèrie de gent que ha dipositat la confiança en 
nosaltres, no es preocupi, el senyor tresorer que ens passi un informe de les factures 
que estan pagades. Perquè vostè dient, no és que no s’han pagat o s’han pagat se 
queda aquí tan feliç i tan content. El tresorer de tot el llistat de factures que ens donen, 
que ens digui les que estan pagades i les que no estan pagades i el proper Ple ja 
direm a veure si estan pagades o no. Sobre tot les que estan pagades en data d’avui. I 
escolti’m la nostra experiència és: el Mercat en tres mesos el farem, la Junta de 
Govern Local va provar 120.000 euros de l’EPEL, farem el baix de la Riera al 
setembre, estem a febrer. Econòmicament som un potencial amb el tema de gestió, 
anem com anem, i la culpa sempre és de la Generalitat, de la Diputació, vostè va 
demanar una pòlissa de crèdit, gestioni-la. Paguem els interessos els paguem tots els 
veïns d’aquest poble. Per tant gestioni-la, abans s’havia demanat pòlisses de crèdit? 
Ho sap?, perquè com que sempre va a abans, doncs, no s’havia demanat mai. Es 
treballava com s’havia de treballar, amb els recursos que es podien tenir i si s’hagués 
pogut demanar la pòlissa de crèdit, s’hagués demanat. Però, clar, venir a dir, que es 
queden a deure vuitanta-dos mil euros i que la culpa és d’aquells. Quan té vostè una 
pòlissa de crèdit oberta de tres-cents seixanta mil euros. Em sembla que és una mica 
fer volar coloms o fer el discurset de sempre. Per cert, amb aquest llistat de factures 
ens agradaria veure si es pot pagar o es pot arreglar ja l’antena de la ràdio, perquè 
clar, ens agradaria que el Ple es dongués per la ràdio. Una altra de les seves 
promeses electorals, que es faria per les emissores de ràdio, es va omplir a dir que es 
faria a la ràdio per lo menos trucar algun tècnic d’aquests d’aquí que si es deu una 
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factura pendent, pues, que se li pagui la reparació de la ràdio ja que portem a 
aprovació també definitivament el pressupost 2010. 

Alcalde: Dispensi, però és que ja s’està emetent per ràdio. 

Regidor Miquel González: Pués miri, no informa vostè. No informa. 

Alcalde: bé, el seu vot? 

Regidor Miquel González: Contrari 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i 
quatre en contra del Grup Municipal del PSC. 

Moltes gràcies al tresorer, ja no hi ha més temes econòmics. 

Punt següent: 

4 APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE 
L’AJUNTAMENT DE CALDES D ´ESTRAC I L´AJUNTAMENT DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT PER LA MILLORA DEL SERVEI PUBLIC DE 
TRANSPORT URBÀ. 

Secretari: 

“”” 

Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac està molt interessat en millorar el 
servei de transport públic urbà. 

Atès que s’han mantingut diferents reunions amb l’Ajuntament de Sant Vicenç 
de Montalt per tal d’aconseguir millorar el servei. 

Atès que a canvi d’aquesta substancial millora, l’Ajuntament de Sant Vicenç ha 
demanat una aportació econòmica per part de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, que 
ajudi a pal·liar en una petita part el dèficit que suposa mantenir un servei d’aquestes 
característiques. 

Atès que l’aportació de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac s’ha fixat en la part 
proporcional de 16.378,61 per l’exercici 2010 que anirà a càrrec de la partida 
1144046203 del pressupost aprovat per l’exercici 2010. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Caldes d’Estrac i 
l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, per la millora del Serveis Públics de Transport 
Urbà. 

SEGON: Delegar de forma expressa a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt les 
prescripcions contingudes a la clàusula segona del present conveni de col·laboració 
interadministrativa. 

TERCER: Facultar al senyor alcalde per signar tota aquella documentació que sigui 
necessària. 
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QUART: Donar trasllat del present acord a l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt, a 
l’AMTU i el Departament de Tresoreria-Intervenció d’aquest ajuntament. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més 
oportú. 

           “”” 

Alcalde: Bé, és un conveni que havíem treballat llargament el qual ens permetrà 
disposar dos parades més situades en a la pujada cap el cementiri, una a l’entorn del 
cementiri i l’altra estarà situada. Si us plau, senyor González, jo li agrairia que apagués el 
mòbil perquè fa interferències. Doncs aquest de qui és?, perquè està funcionant, eh!, 
agrairia que l’apagués, val?, ja sé que li envien missatges però vull dir, jo li agrairia que 
l’apagués perquè sinó distorsiona. Doncs bé són dos parades en el carrer Lluís 
Companys i l’altre a l’entorn del cementiri que ens permetrà millorar la connectivitat entre 
les urbanitzacions i la banda de la zona alta a fi, doncs, de que puguem donar un servei 
que fins ara quedava donat a mitges. L’integrarem com a propietaris del servei i per tant 
ens permetrà unificar la tarifa única i tots els ciutadans de Caldes podran disposar, doncs, 
d’aquestes bonificacions de tota la xarxa de transport públic de Catalunya, dintre de l’àrea 
metropolitana. Permetrà també una gratuïtat en els major de 65 anys de l’ús d’aquest 
bus, dels de 13 a 16 anys i dels que tinguin minusvalia superior al 30 %. Creiem que és 
un bon acord subjecte a revisió en tres anys, si no recordo malament, tres anys. El detall 
de l’acord el tenen precisament en aquest conveni. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres estem a favor de que els veïns 
de Caldes es beneficiïn del servei i que aquest s’ampliï, però no podem estar d’acord 
amb la negociació que s’ha fet, pensem, doncs, que no s’ha negociat bé donat el cost 
que suposa per Caldes i els seus veïns i veïnes, una ampliació d’aquest servei en concret 
19.000 euros si contem l’IVA i tot. En l’anterior mandat l’exalcalde Josep M. Freixas i el 
regidor Ricardo Pérez van aconseguir que Caldes tingués aquest servei amb tres 
parades a Caldes, precisament a cost zero. Van negociar, pensem que molt bé, doncs 
van fer valdre el fet de que l’Ajuntament de Sant Vicenç per poder donar el servei als 
seus veïns ha de passar obligatòriament per Caldes i per tant si volia passar el bus de 
Sant Vicenç pel nostre municipi el peatge que havia de pagar era que a Caldes no li 
costés res i així va ser es va aconseguir, doncs que Caldes disposés d’aquest servei a 
cost zero i ara ens trobem, doncs que amb la gestió que han fet vostès de pagar res, és a 
dir, de no pagar absolutament cap cost i tenir tres parades, l’ampliació de dos parades 
més ens costa a Caldes 19.000 euros o sigui gairebé, quasi 10.000 euros cada parada, 
per tant no podem estar d’acord amb aquest pagament ni tampoc, doncs, amb la 
negociació que pensem que ha estat una mala negociació per Caldes que s’ha fet des 
d’aquí, des de l’Ajuntament. Aquí, doncs, qui surt guanyant és l’Ajuntament de Sant 
Vicenç que té un dèficit important amb aquest servei de bus, en concret un dèficit de 
120.000 euros i ara Caldes el que fa és fer-se càrrec d’una part d’aquest dèficit, per tant 
Caldes sense tenir-ne necessitat, perquè es podria, doncs, haver negociat molt més bé 
ajuda a pagar el dèficit del servei de bus a Sant Vicenç. Veiem doncs, que una altra 
vegada l’Ajuntament de Sant Vicenç ens torna a marcar un gol i veiem doncs que 
l’Ajuntament de Sant Vicenç si que sap negociar i aquí, doncs, anem dient a tot que sí. Sí 
seguim així Caldes al final esdevindrà el barri marítim de Sant Vicenç de Montalt ja que 
cada vegada que ells exigeixen nosaltres anem cedint i no fem valdre els nostres drets. 
En aquest cas els podíem haver negociat. 
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A més a més el conveni, diu ben clar que el 2011 es procedirà a l’actualització de l’import 
de participació de cada Ajuntament, val? Per tant, que ens podem trobar? que l’any que 
bé l’ajuntament de Sant Vicenç digui que s’ha de pagar més i com que ja haurem entrat a 
la roda de donar aquest servei i de tenir dos parades més i de pagar, i de pagar, doncs, 
ens veurem obligats a seguir pagant i per tant si s’ha d’anar incrementant cada any doncs 
no hi haurà full enrere, haurem de seguir pagant quan abans a Caldes no li costava res. 
Per tant nosaltres com els hi dèiem estem a favor del servei de cara als veïns, però en 
contra de la mala negociació i això fa doncs, que com que no podem estar d’acord amb la 
negociació que s’ha fet des de l’Ajuntament ens veiem obligats a abstenir-nos. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies. Sàpiga que això suposa un canvi de traçat de la línia que 
tenien Sant Vicenç de Montalt fins ara a petició de Caldes. Això comportarà, doncs, que 
les actuals parades més les que esdevinguin noves tindran evidentment marquesines i 
seran ben senyalitzades i els ciutadans de Caldes no tan sols tindran bonificacions els 
que vulguin aquest servei de bus sinó que està com a propietaris d’un servei de transport 
públic tindrem el bitllet integral T-2 per tots els ciutadans que vagin fins a Barcelona o 
qualsevol altre indret. Per tant el benefici no és tant amb els que acabin usant la parada 
que vagi al cementiri o que se’n vagin cap a Sant Vicenç sinó amb l’ús que se’n farà 
d’aquest model de T-2 que el que la coneix és un bitllet integral que permet uns 
avantatges importants en tot el transport públic de la xarxa metropolitana, és aquí on 
veiem els guanys i les millores vers el ciutadà i òbviament qualsevol servei té uns costos i 
això ho sabem i els hem d’assumir. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, a nosaltres, ens agradaria que en el 
conveni no s’especifica en cap moment que el cost dels 19.000 euros sigui, per fer aquest 
baixadors que vostè ha anomenat o aquestes parades que tindran marquesines, etc. 
s’entén del conveni que part d’aquests dinou mil euros han de satisfer el pagament del 
que seran les parades o els baixadors amb les marquesines del que seria doncs, el 
recorregut de l’autobús, a més a més nosaltres no estem en contra ni molt menys de que 
es pugui tenir aquest servei integral de la targeta del T2, això es podria tenir igualment 
sinó que el que nosaltres qüestionem és la negociació, la negociació que s’ha fet que no 
ha estat doncs, positiva per Caldes i el que fa aquesta negociació és ajudar a eixugar el 
dèficit que té l’Ajuntament de Sant Vicenç en aquest cas amb el tema del transport públic, 
sabem que tot transport públic, és veritat, és deficitari, però precisament qui assumia 
aquest cost, Sant Vicenç de Montalt perquè ell és el que necessita passar per Caldes i 
per tant Caldes li pot exigir que, si vol passar per aquí per dins del nostre poble, doncs se 
li pot exigir, que el cost ha de ser pràcticament zero o zero com havia estat fins ara, per 
tant nosaltres no podem estar d’acord amb la negociació que s’ha fet pensem doncs que 
Caldes aquí no ha sapigut negociar, que l’Ajuntament no ha estat a l’alçada i per tant ja li 
dic el nostre vot haurà de ser abstenció perquè pensem que no s’ha portat bé la gestió 
com s’hagués pogut portar aconseguint un cost zero o pràcticament zero. 

Alcalde: Permeti’m que li digui que Caldes també ho necessita, eh!, els veïns que viuen 
a les urbanitzacions també formen part de Caldes 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres, no qüestionem el servei 

Alcalde: Permeti’m, vostè diu que qui ho necessitava era Sant Vicenç, Caldes també ho 
necessita i per això hem negociat. Òbviament hi havia un model, que era el seu, és a dir, 
tres parades que passaven Riera amunt. I n’hi ha un altre model que és el nostre, en el 
qual nosaltres hem demanat aquest increment perquè hi havia veïns que ho reclamaven i 
ho hem volgut satisfer i per tant òbviament aquest increment de servei costa uns diners. 
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Creiem que ha estat ben negociat perquè la petició si divideixen el cost de servei per 
número de parades ens haguéssim anat als seixanta mil euros. Ens hem quedat en molt 
menys, pràcticament una quarta part. Creiem que és un servei necessari pel municipi 
òbviament ho acabarem comprovant i quan s’hagi de revisar, tindrem l’opció de continuar 
amb el servei o eliminar-lo, això ho decidiran els ciutadans, quan els escolleigin a vostès 
sabran, doncs, que no volen aquest servei quan ens escolleigin a nosaltres ja sabran que 
volen mantenir el servei. Però torno a insistir, a banda d’això el tema de la T-2 ja fa temps 
que dura i mai havien fet cap mena de gestió, nosaltres ens ho hem pres seriosament i 
ens hem integrat dintre de la tarifa integral del servei, de serveis públics i després en el 
següent punt de l’ordre del dia en el qual ens adherim a l’Agrupació de Municipis Titulars 
de Servei de Transport Urbà, és a dir, AMTU, és el que ens acaba gestionant la 
col·locació de marquesines i la reversió de recursos que genera cap el propi domicili, és a 
dir, que segurament el servei que en aquí s’aprova ara acabarà siguent menys de lo que 
realment consta en el conveni. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres, en cap moment, sembla que no 
ens hagi entès, no qüestionem que no sigui necessari aquest servei, nosaltres diem que 
estem a favor de que es pugui donar aquest servei als ciutadans de Caldes, el que com li 
he dit abans, és necessari que l’autobús passi pel mig de Caldes i per tant aquí és on 
està el joc, aquí és on l’ajuntament havia d’haver fet força com es va fer anteriorment per 
aconseguir, ja que Sant Vicenç té la necessitat de passar per dins del nostre municipi 
aconseguir, doncs, que s’hagués fet aquest conveni amb un cost molt menys elevat o 
cost zero gairebé com s’havia aconseguit anteriorment. Per tant que quedi clar i no 
tergiversi el que nosaltres diem que moltes vegades passa i moltes vegades es fa, 
nosaltres estem a favor d’aquest servei, veiem que és un servei necessari però veiem 
que també és necessari per Sant Vicenç passar pel mig de Caldes i que per tant aquí és 
on l’ajuntament havia d’haver “apretat” i on havia d’haver aconseguit unes millors 
condicions per Caldes perquè en definitiva, doncs, qui pagarà tot això som tots els veïns i 
veïnes de Caldes. Evidentment que posteriorment, doncs, es faran la col·locació de 
marquesines amb aquest conveni que després s’aprovarà, però tot això tindrà un cost a 
part, per tant si sumem el cost del conveni amb l’ajuntament de Sant Vicenç per tal com li 
dèiem eixugar una part del dèficit que té l’ajuntament de Sant Vicenç amb el tema del 
transport urbà més el que costarà després el fet d’estar amb l’AMTU, tot això suposa un 
cost elevat pel que és Caldes i nosaltres és el que li diem pensem que en conjunt no s’ha 
negociat tal com s’havia d’haver negociat i aconseguir que Caldes podés tenir aquest 
servei, perquè aquest servei si que pensem que és necessari, però que l’hagués tingut a 
cost zero o pràcticament zero. 

Alcalde: Si, serveis regalats em sembla que n’hi ha pocs, ja. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Doncs miri, fins ara el teníem. Fins ara el 
teníem regalat. 

Alcalde: El seu vot si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: El nostre vot ja li hem dit que ens veurem 
obligats a abstenint-se. 

Alcalde: Per tant, queda aprovat per sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i quatre 
abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Passem al següent punt de l’ordre del dia que és el conveni  
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5 APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L´ADHESIÓ A L´AGRUPACIÓ DE MUNICIPIS 
TITULARS DEL SERVEI DE TRANSPORT URBÀ ( AMTU ).  

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari. 

Secretari: 

“”” 

Atès que la constitució de l’Agrupació de Municipis titulars del Servei de Transport 
Urbà de la Regió Metropolitana de Barcelona (AMTU), de la qual en formen part els 
Ajuntament de Granollers, Mataró, Rubí, Sabadell, Terrassa i Vilanova i la Geltrú 
situats en la segona corona metropolitana. 
 
Atès que per poder formar part d’aquesta associació, els municipis han de ser titulars 
de serveis públics de transport col·lectiu urbà i pertànyer a comarques de la Regió 
Metropolitana o del sistema d’Integració Tarifària de l’ATM. 
 
Atès que l’AMTU té com a finalitat contribuir a la millora constant dels serveis públics 
de transport col·lectiu que són de titularitat dels ens associats, per la qual cosa 
articularà les eines de cooperació i col·laboració entre les administracions que en 
formen part, i amb altres institucions i organismes amb àmbits competencials en el 
transport públic. 
 
Atès que l’associació s’estructura en els següents òrgans: assemblea general, 
presidència i vice-presidència i comitè executiu, sent el primer òrgan suprem de 
l’associació en el qual cada membre hi podrà tenir fins a dos representants però amb 
només un vot. 
 
Atès que Caldes d’Estrac és un municipi englobat dins la 2ª corona metropolitana i que 
no pertany a l’Entitat Metropolitana del Transport. 
 
En base a tot l’anterior, es proposa a la consideració del Ple l’adopció del següent 
acord: 
 
PRIMER: Aprovar l’adhesió a l’Agrupació de municipis titulars del servei de transport 
urbà de la regió metropolitana de Barcelona (AMTU) a l’empara i en exercici del dret 
previst en l’article 133 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
test refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 
 
SEGON: Nomenar com a membre representant d’aquest municipi al si de l’Assemblea 
General de l’AMTU al Sr. Marcos Blázquez i Garcia. 
 
TERCER: Facultar al senyor alcalde per signar tota aquella documentació que sigui 
necessària. 
 
QUART: Donar trasllat del present acord a l’AMTU i al Departament d’intervenció-
tresoreria de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 
 
No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 
           “”” 

Alcalde: Bé, com hem explicat abans formar part d’aquesta associació la qual agrupa 
pràcticament tots els municipis que formen part de l’àrea metropolitana i que gaudeixen 
dels serveis i gaudeixen dels serveis mancomunats de transport públic, ja sigui en tren o 
en bus, creiem que era necessari una vegada ser propietaris, per tant al signar el conveni 
amb Sant Vicenç acabem siguent copropietaris del servei, per tant gaudir dels avantatges 
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que ens dona aquesta associació, ja sigui doncs buscant ajuts i subvencions per col·locar 
marquesines, per millorar els serveis i els punts de connexió i les parades de bus i a la 
vegada, doncs, ens permetrà també que els ciutadans de Caldes puguin gaudir d’una 
tarifa integral. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres, a veiam, revisant una mica el 
llistat de municipis veiem que Sant Vicenç de Montalt no hi és i en canvi Sant Vicenç de 
Montalt, vostè comentava, doncs que això que vull dir que 

Alcalde: Si que hi és Sant Vicenç de Montalt 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Doncs, en el llistat no consta, eh! 

Alcalde: Bé, i és. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Clar, doncs... 

Alcalde: Escolti ens ho van passar els de Sant Vicenç i per tant i són. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Clar, però és que en el llistat no consta, vull 
dir, per més que ens pugui dir que hi consta nosaltres li fèiem la pregunta perquè en el 
llistat no consta l’Ajuntament de Sant Vicenç. 

Alcalde: Li pot preguntar en els seus companys de Sant Vicenç que segur que els hi 
podran dir. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, em sembla que no és qüestió de que 
nosaltres preguntem als  nostres companys, és qüestió de quan es porten les coses al 
Ple es portin correctament i es portin, doncs, les coses ben fetes, en definitiva. Llavors 
nosaltres, el que no podem entendre és això, vull dir que no constés Sant Vicenç, per tant 
el que si els hi demanaríem és que revisessin aquesta disposició addicional primera on 
surten tots els municipis membres constituents de l’Associació, perquè clar, vostès ens 
estan dient aquí que Sant Vicenç surt i en canvi l’acord que porten a aprovació del Ple no 
surt Sant Vicenç de Montalt. 

Alcalde: Bé, ens consta que hi són, però en tot cas no fem l’acord amb Sant Vicenç, si 
no que el fem amb altres entitats municipals com l’Ajuntament de Granollers o com li 
donaré una llista perquè vegin  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: El llistat si, el llistat ja el sabem 

Alcalde: Sabadell, Terrassa, Mataró, Manresa, Rubi, Granollers, Vilanova i la Geltrú, Vic, 
Igualada, Vilafranca, Sitges, Parets, Caldes de Montbui, Cardedeu, Lliçà d’Amunt, Abrera, 
Vallirana, Castellbisbal, Molins de Rei, Sant Cugat del Vallès, la Roca, Vilanova, Santa 
Maria de Palau Tordera, Esparreguera, Mollet del Vallès, Valldoreix, Sant Celoni, 
Castellar del Vallès, Barberà, Vilassar, Premià, Pineda, l’Ametlla, Vacarisses, 
Viladecavalls, la Pobla de Claramunt, Martorell, Cerdanyola del Vallès, Matadepera, 
Blanes, Calella, Santa Perpètua de Mogoda, Corbera de Llobregat, Sant Vicenç dels 
Horts, Santa Eulàlia de Ronçana, Papiol, Cabrera de Mar, Sant Antoni de Vilamajor, Sant 
Andreu de Llavaneres, Lliçà de Vall, Sant Sadurní d’Anoia, Masnou, Torrelles de 
Llobregat, Bigues i Riells, Teià i evidentment Sant Vicenç i és. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, hi és, no Sant Vicenç no hi és en aquest 
llistat. 

Alcalde: No, escolti’m però, en tot cas si no estan en aquesta llista és un problema de 
Sant Vicenç no nostra. 
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Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, perquè vostès porten a aprovació  

Alcalde: L’aprovació, escolti,  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres portem a aprovació aquest conveni. 
Ah, no que estem aprovant 

Alcalde: Perdoni, l’aprovació és amb AMTU, l’aprovació és amb AMTU, no amb Sant 
Vicenç de Montalt 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bueno, però, a veiam, vostès quan porten un 
dictamen a aprovació han d’estar correctes les dades que hi porten. 

Alcalde: Molt bé, molt bé 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Per tant no estan correctes perquè 
l’Ajuntament de Sant Vicenç no hi és 

Alcalde: Doncs, segurament deu ser un error del 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Simplement això, constatar això. 

Alcalde: Bé, escolti’m 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I clar, no ens digui que ho preguntem als 
nostres companys perquè vull dir, això, no té sentit que es digui. Lo que s’ha de fer és 
portar les coses ben fetes al Ple. 

Alcalde: Bé, el secretari ja li farà el certificat corresponent. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Doncs, esperarem el certificat corresponent. 

Alcalde: El conveni, respecte al conveni? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, nosaltres, doncs bé, nosaltres a veiam, dir 
que vostè comenta, doncs, que hi haurà tota una sèrie de beneficis, però que 
evidentment tots aquests beneficis també s’hauran de pagar, vull dir com està ben 
explicat, doncs en aquí en tot el conveni aquest d’adhesió que es fa, no?. Per tant 
nosaltres de moment el nostre vot, doncs, seria d’abstenció, perquè, doncs és una 
decisió que prenen vostès en funció d’aquest conveni que signen amb Sant Vicenç de 
Montalt i en definitiva serà l’AMTU a través del comitè executiu, com ve diu, doncs aquí el 
conveni el que decidirà si Caldes compleix amb els requisits i si per tant es pot acceptar a 
dins de la seva agrupació. 

Alcalde: Molt bé. Per tant abstenció, no? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si 

Alcalde: Sis vots a favor del Grup Municipal de CIU i quatre abstencions del Grup 
Municipal del PSC. 

Passem al següent punt de l’ordre del dia. 

6 APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DELS PLECS DE CLÀUSULES 
TÈCNIQUES I ADMINISTRATIVES QUE HAURAN DE REGIR EL 
CONTRACTE DE PRESTACIÓ DEL SERVEI DE GESTIÓ INTERESSADA I 
EXPLOTACIÓ DE LA PISCINA COBERTA, GIMNÀS MUNICIPAL, 
ROCÒDROM I BAR RESTAURANT. 

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari que llegirà el dictamen 
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Secretari: 

“”” 

Atès que en data 30 de novembre de 2009 el Ple de l’Ajuntament de 
Caldes d’Estrac va aprovar inicialment els plecs de clàusules tècniques i 
administratives que hauran de regir el contracte de prestació de serveis de 
gestió interessada i explotació de la piscina coberta, gimnàs municipal, 
rocòdrom i bar-restaurant. 

Atès que durant el període d’informació pública el grup municipal del 
PSC ha presentat al·legacions. 

Vist l’informe de secretaria de data 17 de febrer de 2010. 

Es proposa al ple de l’Ajuntament que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Desestimar les al·legacions presentades pel grup municipal del 
PSC, pels motius esmentats a l’informe de data 17 de febrer de 2010. 

SEGON: Aprovar definitivament els plecs de clàusules Tècniques i 
Administratives que hauran de regir el contracte de prestació de servei de 
gestió interessada i explotació de la piscina coberta, gimnàs municipal, 
rocòdrom i bar-restaurant. 

TERCER: Seguir el tràmit administratiu que correspongui fins a finalitzar 
el procés de contractació. 

No obstant això el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui 
més convenient. 

           “”” 

Secretari: Es van presentar unes al·legacions pel grup Municipal del partit socialista, 
llegeixo l’informe: 

“”” 

En data 30 de Novembre del 2.009, el Ple de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va aprovar 
inicialment els plecs de clàusules tècniques i administratives que hauran de regir el contracte 
de prestació del servei de gestió interessada i explotació de la piscina coberta, gimnàs 
municipal, rocòdrom i bar - restaurant. 

Durant el període d’informació al públic, els plec varen ser enviats a totes les entitats 
esportives del municipi. El grup municipal del PSC ha presentat al·legacions. 

Han estat estudiades i analitzades una per una les dotze al·legacions i des d’un punt de vista 
tècnic,  que és el que em pertoca, aquestes estan mancades de contingut jurídic. 

Per tant i com sigui que la legalitat no es qüestiona, des d’un punt de vista jurídic, aquestes 
al·legacions han de ser desestimades i s’hauria de continuar amb el corresponent procés 
administratiu. 
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Aquesta és l’opinió de qui informa salvat criteri superior. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula el regidor d’esports. 

Regidor Joan Vázquez: Bona nit a tothom, primer de tot és per explicar una miqueta 
a la gent present que aquest fet, aquest tràmit administratiu és molt important perquè 
possibilitarà l’obertura de pliques. S’ha presentat una oferta però ha hagut força 
assistència de gent i empreses interessades. Hi ha un canvi important que tot el 
municipi el coneix fins a dia d’avui era un pavelló que es gaudia d’una manera poc 
agraïda per la gent del municipi. Què ha passat? Doncs, hem apostat fort, una aposta, 
doncs, la veritat important en la qual passa de ser un pavelló a un complex esportiu 
municipal, important. Volem clarament ser un model a seguir, un model a seguir de 
municipi on tenim ben clar que es lluita per la correcta gestió i potenciació de la 
instal·lació i sobre tot pel bé esportiu del municipi. S’ha pensat i informat a tothom, com 
el secretari ha dit. I dit això si volen doncs passem a escoltar la oposició. Gràcies. 

Alcalde: Bé, té la paraula el regidor senyor Cano 

Regidor Pedro Cano: Bon vespre a tothom, vagi per davant que reiterem el nostre 
absolut desacord amb la gestió privada de les instal·lacions esportives municipals i que 
pensem que amb un equip amb ganes i preparació es pot gestionar perfectament el 
complex esportiu municipal des de l’ajuntament i no posar en mans privades les 
instal·lacions que tants diners públics ens han costat. El valor de la instal·lació és 
d’aproximadament un milió dos-cents cinquanta mil euros, més dos-cents i pico mil 
euros de despeses del FEIL que ens ha portat. Dit això passaré a parlar de les 
al·legacions que han estat desestimades. 

Segons l’informe presentat pel senyor secretari del nostre ajuntament més o menys, 
fent un resum diu: “que havent estudiat una per una les al·legacions presentades pel 
grup municipal del PSC i com sigui que la legalitat no es qüestiona, des d’un punt de 
vista jurídic, aquestes al·legacions han de ser desestimades i s’hauria de continuar 
amb el corresponent procés administratiu”. Més o menys seria un resum correcte. 
Gràcies. 

Bé, nosaltres amb aquestes al·legacions no pretenem qüestionar la legalitat o 
il·legalitat del Plec de Clàusules tècniques i administratives, l’única cosa que pretenem, 
que preteníem, ja que la concessió privada és inevitable, donada la majoria del seu 
grup en aquest consistori, l’única cosa que pretenem, deia, és assenyalar una sèrie de 
qüestions que ajudarien a garantir millor el control de les instal·lacions i la seva gestió 
per part de l’ajuntament i respectar el reglament d’usos d’instal·lacions esportives 
consensuat amb les entitats i clubs esportius del poble i aprovats per aquest consistori. 
Per exemple, faré un resum, reduir la durada del contracte de la concessió de deu a 
cinc anys, això va ser desestimat. En comptes d’abonar un cànon sobre els ingressos 
que el concessionari pagui una quantitat fixa de 1.500 euros mensuals, perdó, no un 
cànon sobre els ingressos, sobre els guanys. Que el concessionari pagui una quantitat 
fixa de 1500 euros mensuals més percentatge dels ingressos, no dels guanys. Que en 
comptes de pagar la concessionària i/o l’Ajuntament els imports econòmics acordats, 
la inversió i les despeses ordinàries que tot sigui pagat per l’empresa privada 
adjudicatària de la instal·lació i no representi cap càrrega per l’ajuntament, teòricament 
objectiu principal d’una concessió externa. Que la publicitat que contracti l’empresa 
respecti la normativa municipal aprovada per aquest ajuntament amb els mateixos 
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percentatges que haurien de pagar les entitats de Caldes d’Estrac. Que en comptes 
d’entregar els estats financers de l’explotació dins dels sis mesos següents a 
l’acabament de l’exercici s’entreguin cada tres, dins dels tres mesos següents a 
l’acabament. Que el text que diu, explotar directament el servei del programa esportiu i 
no cedir-lo, arrendar-lo o traspassar-lo s’hauria d’afegir explotar directament tota la 
instal·lació atorgada en concessió, piscina, rocòdrom, sales de peses i polivalent, bar 
per garantir el màxim que tota la instal·lació segueix gestionada per una mateixa 
empresa. Que no cal que el nou gestor privat com diu el plec de clàusules ens faci un 
nou reglament d’ús d’instal·lacions, quan tenim un reglament pràcticament nou i sense 
estrenar que va ser aprovat per totes les entitats i consensuat per tots i aprovat per 
l’ajuntament, evidentment, no entenem el perquè s’ha de fer un reglament nou i l’ha de 
fer precisament el concessionari privat. Que pensem que l’ajuntament com a propietari 
de les instal·lacions ha de tenir plena llibertat de disposar de tals instal·lacions i no com 
a màxim deu dies a l’any com diu el plec, sinó quan calgui, quan ens calgui com a 
poble i tinguem necessitat de les instal·lacions, poder disfrutar i poder utilitzar-les. Que 
la comissió de seguiment de la gestió de les instal·lacions i hagués un regidor de cada 
grup municipal, això també s’ha desestimat, tot l’anterior s’ha desestimat, això també. I 
que a la mesa de contractació i hagués també un regidor de cada grup, per garantir la 
transparència, la pluralitat, la democràcia en definitiva, això també, totes aquestes 
qüestions, que evidentment no són de caire jurídic, però si que són de sentit comú i 
que servirien, torno a repetir, ja que l’entrega de les instal·lacions a mans privades 
malauradament és inevitable, per reduir despeses de manteniment i altres d’aquestes 
qüestions servirien per controlar millor com ajuntament, el nostre complexa esportiu 
municipal i per garantir els drets dels clubs i entitats esportives tot respectant, torno a 
repetir el reglament d’ús d’instal·lacions ja existents i torno a dir consensuats per tots. 
Totes aquestes modificacions no han estat tingudes en compte, tot al·legant que la 
legalitat del document, del plec de clàusules tècniques administratives no queda 
qüestionada per les nostres al·legacions. Nosaltres mai hem qüestionat la legalitat del 
document, mai. L’única cosa que hem fet és intentar afegir modificacions 
beneficionses tan per l’ajuntament, com pels clubs i en definitiva pel nostre poble, per 
Caldes. 

Una vegada més creiem que queden demostrades dues coses: 

primera, que tot i representar gairebé el cinquanta per cent dels ciutadans de Caldes 
que van votar les darreres municipals una vegada més no es tenen en compte ni les 
nostres propostes, ni les nostres opinions, caldrà recordar que qui governa ho fa per 
tots i no només pels seus votants, per tot el poble i 

segona, que quan es tanqui el procés de donar les instal·lacions a una empresa 
privada hauran tornat a incomplir una altra de les seves promeses electorals. “Esport 
Municipal i gratuït per tots els ciutadans de Caldes”. Moltes gràcies. 

Alcalde: Té la paraula el regidor d’esports. 

Regidor Joan Vázquez: Bé, senyor Cano, jo puc entendre que vostè porta poc temps 
en lo que és el món polític, però el que si que no puc entendre és que li falti diàleg amb 
els seus companys perquè realment em sobten moltes coses, moltes. Però anem a 
ficar un ordre del dia, a veure, primer em diu que l’actual equip de govern li falten 
ganes, preparació, capacitat digui-li com vulgui per poder portar una gestió com és 
deguda del pavelló, a mi em sobte, el primer que van fer vostès com equip de govern 
és donar-ho en concessió i la totalitat, la totalitat no digui que no forma part d’ells, li 
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agradi o no, o li invito a canviar-se de lloc de taula com vulgui, després, els diners 
públics que ens costa, que ens ha costat, escolti’m, això sí que es greu, això sí que es 
greu, que em digui això quan fins que nosaltres, aquest equip de govern va rescatar 
aquesta instal·lació, digui-li a tota la gent aquí present qui es feia càrrec dels costos 
d’aquesta instal·lació, consums i demés, digui a la gent que està aquí present, entitats 
o no, les hores, l’ús i lo que deurien d’aquesta instal·lació. Digui’ls-hi, queden molt 
maques les paraules però, digui’ls-hi, demostri’ls-hi. A part d’això li diré una cosa, 
senyor Cano, nosaltres tenim molt clar, molt clar, que estem lluitant per una correcta 
gestió d’aquesta instal·lació, correcta, és molt maco aquí dir punt per punt, però 
escolti’m, a veure, s’ha dignat vostè tan sols a agafar un, un! dels plecs de clàusules 
anteriors de concessions que van fer vostès, un!. Ja no li diré el plec de clàusules del 
2004 de la instal·lació esportiva, els banys termals, per exemple, sense anar més lluny 
agafi’ls, jo li dic, escolti’m, és tan fàcil com agafar la informació, no em parli de ganes, 
per favor. És esforç i treball, és simplement buscar la informació, punt per punt, model 
de concessió el primer, per dir al·legació que vostè diuen ens marquen que s’ha de 
canviar la durada de deu anys a un màxim de cinc, escolti, perdoni’m, a veure, plecs 
de clàusules anteriors fetes per vostès en lo que és cinc anys a poder ser ampliava 
entre cinc i quinze, o sigui si suma són un màxim de vint anys, això fent referència al 
plec de clàusules anterior de la gestió del pavelló que va acabar com va acabar tots ho 
saben. Banys termals, escolti’m, miri-ho si us plau, busquin informació, aquí la té, miri. 
Cinc anys per un termini màxim addicional de cinc més, ja té deu anys. Escolti’m 
nosaltres marquem deu anys perquè creiem primer de tot que suposo que no en tenen 
dubte del funcionament dels banys termals de concessions anteriors, però escolti’m, li 
diré més, a veure nosaltres tenim clar que l’empresa si funciona nosaltres funcionem, 
perquè és una gestió interessada. Aquí estem tots lluitant pel bé d’aquesta instal·lació, 
no d’uns quants, quan vam entrar nosaltres, uns quants feien servir la instal·lació, de 
tots, particulars, entitats, perquè jo li recordo que la pista esportiva no entra en 
concessió. Pel demés jo li asseguro que es lluitarà perquè les entitats tinguin el màxim, 
el màxim que es mereixen, el màxim, com han tingut fins a dia d’avui, el màxim, 
perquè jo li recordo que amb lo que portem de govern, jo crec que a l’àmbit esportiu 
s’ha prestigiat així ens ho reconeixen. 

Anem al següent punt o al·legació escolti’m diu que substituir per un cànon anual de 
1.500, “bueno”, jo li llegeixo textualment “un cànon anual de 1.500 euros mensuals, si 
em deixa acabar, ja ho puc dir correctament, escolti’m, i per què no 2.000? i per què 
no 1.000? abans si que hi havia uns percentatges variables. Deixi treballar i quan 
estigui en funcionament llavors faci el discurs que acaba de fer. L’empresa pagarà allò 
que digui en la seva oferta. 

Anem al tercer punt de l’al·legació, insisteixo gestió interessada, l’ajuntament participa 
en totes les inversions, per què?, doncs perquè estem lluitant per un bon servei, per un 
bon servei i això té un preu, això té un preu. No s’amoïni que serà un preu molt 
raonable i que tothom en gaudirà, sinó temps al temps. 

El punt quart escolti’m jo crec que lo que acaba de dir, escolti que em digui que hi ha 
un reglament d’ús de la instal·lació aprovat recentment, “home”, però al menys m’ha 
reconegut que ha sigut l’únic cop a la història d’aquest poble que s’ha consensuat, s’ha 
tingut l’acord de totes les entitats, s’ha creat un consell, un consell esportiu municipal, 
inexistent, inexistent, en el qual totes les entitats un cop més han donat el suport a 
l’àrea d’esports, a la regidoria, on tothom ha marcat el que volia. L’empresa que vingui 
evidentment millorarà i ens ajudarà a millorar aquest reglament d’ús. I a més a més, 
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escolti’m, que digui això dels percentatges a les entitats, escolti’m, per favor, sense 
comentaris, la veritat. 

Cinquena: On diu vostè doncs entregar els estats financers de l’explotació, auditats, a 
mi m’agradaria, que em digués una cosa, només una cosa, només una, jo crec que si 
hi ha la màxima, la màxima fluïdesa i transparència com hi haurà, escolti’m vostès 
marcaven anualment, en totes les anteriors concessions que han fet que es presentin 
els números anuals sense cap seguiment, ni res. Aquí hi ha un compromís de treball, 
cada sis mesos li asseguro que serà suficient, li asseguro, perquè el diàleg serà prou 
fluït, li recalco i transparent, com perquè això funcioni, perquè escolti, clar, home! Si es 
basa per la seva experiència anterior, si “home”, jo crec que si que patiria. M’agradaria 
veure doncs els cànons, els balanços presentats per la gestió que se li va donar 
anteriorment en el pavelló, perquè aquests cànons són inexistents i li recalco, qui ho 
pagava?, tota aquesta gent que està aquí, ho pagava vostè, ho pagava jo, tothom, clar 
hi havia algú que interessava potser que fos així, però li asseguro que a la majoria del 
poble no, i així ho van decidir-ho. 

Sisena. Em diu que explotem directament el servei del programa esportiu i no cedir-lo, 
arrendar-lo, no traspassar-lo, diu que s’ha d’afegir; “donem la màxima garantia que la 
instal·lació serà gestionada per la mateixa empresa només garantir una part”, 
escolti’m!, jo no sé si és que no ho llegeixen bé o no ho entenen, nosaltres fem una via 
oberta, una via oberta on volem treballar, tenir i poder arribar aconseguir els millors 
professionals tan de restauració, com esportius, com el que calgui, perquè crec que el 
poble s’ho mereix, s’ho mereix, no només uns quants, sino tot el poble, per a millorar la 
qualitat, el servei i a més a més, escolti’m l’ajuntament participa i participarà en tot 
moviment i autorització que hi hagi perquè així ho diu el plec de clàusules i això ho sap 
perfectament. 

Anem al punt set. Torna a fer esment d’aquest reglament, intern d’usos d’instal·lacions 
esportives d’aquest Ajuntament. Escolti’m jo crec que abans ja li he dit ben clar, el que 
faran és ajustar i perquè no millorar i ajudar-nos a millorar l’actual, que crec que ja va 
ser prou treballat, consensuat amb el Consell General de l’Esport i amb altres entitats 
importants, recalco que va ser aprovat pel consell i després per aquest Ple. Escolti’m li 
torno a dir, gestió interessada, on en tot moment hi haurà una comissió d’aquest 
ajuntament, però no una comissió política, ha de ser tècnica, perquè lo que és la 
representació i participació, si li vol dir política o escolti’m, hi ha el consell d’esports en 
funció que ja va per la quarta convocatòria que per això està perquè participi tot el 
municipi, sigui polític, entitat esportiva o particular esportiu. 

Anem a la vuitena. Li torno a recalcar aquí hi ha les concessions en les quals com pot 
ser la de l’actual pavelló on volem limitar lo que és el temps, eh!, és el temps i els 
banys per exemple, “pues, bueno” es limiten amb els espais i li torno a dir gestió 
interessada, són acords on en tot moment l’ajuntament té l’última paraula, l’última. 

Anem a la novena. Comissió de seguiment, ja li he dit que és la primera vegada a la 
història de Caldes que hi haurà una comissió de seguiment, una comissió de 
seguiment! i a més a més dins de l’àmbit esportiu. Perquè no em digui com es portava 
l’esport tothom ho sap com es portava l’esport. Escolta’m ja li recalco la participació en 
la política esportiva ja està reglada pel Consell d’Esports Municipal del qual en formen 
vostès part. 

I l’última, la deu. Mesa de contractació no hi ha cap problema, l’actual equip de govern 
no té absolutament cap problema i no s’amoïni si això el fa patir que el convidarem a la 
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Mesa. Abans de que es dongui una gestió vostè ja predica de que marxarà a practicar 
un esport i amb una entitat fora del municipi. M’agradaria que ho aclarís. Si li fa patir li 
dic nosaltres no tenim cap inconvenient, cap, i a més a més és que el convidem a que 
estiguin presents a lo que és la mesa de contractació. Perquè jo ho dic serà fluida, 
transparent. Jo crec que això serà segur un bon camí per l’esport, que ens portarà de 
ben segur a bon port. Moltes gràcies. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies. Té la paraula 

Regidor Pedro Cano: Bé, bueno, primer li aclariré una sèrie de coses que potser no 
m’he explicat bé. De totes maneres, lo primer de tot és que veig que ho tenia tot molt 
ben preparat i molt estudiat, però s’ha equivocat en unes quantes coses. Primera, jo 
crec que la primera cosa en que s’ha equivocat és en tornar, ja una vegada quan es va 
presentar aquest plec de clàusules, el senyor alcalde em va parlar d’història i a mi la 
història no m’interessa gens, a mi m’interessa el present, el present i el futur. De totes 
maneres si vostè està interessat en història i tan que parla o que ha parlat de com 
funciona la instal·lació jo li podria explicar perfectament, però em sembla que avorriria 
a tothom, com va funcionar des del primer dia, perquè jo vaig ser present des del 
primer dia fins avui. Vostè no. Vostè no. 

Però bueno, passo a fer aclariments. Primer de tot jo no he dit en absolut, no he dit 
que “un equip municipal amb ganes i preparació”, o sigui, jo no he dit això, jo he dit “un 
equip amb ganes i preparació pot gestionar el complex esportiu municipal des de 
l’ajuntament”, això vol dir, tenir la percepció de que l’esport és un servei i que a l’igual 
que ens gastem diners en altres àmbits, a l’igual que malbaratem diners contractant 
gent d’altres àmbits s’hauria de valorar l’esport per la gent del poble amb lo que 
realment és, un servei, contracten un bon equip tècnic, jo parlava d’això, si s’ha sentit 
al·ludit ho sento molt però no parlava en absolut ni de vostè, ni de ningú del consistori  

Segon lloc em diu vostè de que el poliesportiu ha generat unes despeses enormes, ta, 
ta, tal, ta, ta, tal això ho ha dit vostè, durant tot aquest temps, ho acaba de dir, diu, 
deixi’m treballar, diu: deixi’m treballar. “Bueno”, deixi’m treballar, porta vostè tres anys 
treballant, val?, amb tres anys de treball més o menys, falta poc, ja pels tres anys 
treballant com a regidor i amb aquests tres anys, vostès han parlat de vuitanta mil 
euros de despeses que arrossegava el poliesportiu que és una despesa molt gran, 
etcètera, etcètera. I ho han presentat com una cosa negativa, jo crec que aquest és un 
error també, jo crec que és un error. Ho sigui no parlo de la quantitat ni parlo d’on 
vingui la despesa, parlo de presentar una despesa d’una instal·lació esportiva 
municipal com una cosa negativa, s’ha d’assumir com un servei del poble, potser si 
durant aquests tres anys de gestió s’hagués buscant la manera de trobar algun tipus 
d’activitat portada des del municipi que generés algun tipus d’ingrés pel poliesportiu, 
aquesta càrrega no seria tan grossa, potser i que consti que jo l’he deixat treballar, 
com diu vostè, bé, com era abans? em diu, “bueno” ho faré molt ràpidament, quan jo 
vaig arribar aquí precisament, dos anys abans de que comencés la gestió privada del 
primer concessionari poliesportiu, no sóc l’únic. Molts habitants de Caldes, li puc 
assegurar que gaudien d’aquella instal·lació, perquè realment era portada de forma 
modèlica, tot i que jo estic absolutament en contra, en contra de la gestió privada i des 
de que he entrat en aquest equip, aquesta és la línia que hem seguit, perquè és la línia 
que jo he marcat com a responsable de l’àrea d’esports. Però tot i això haig de 
reconèixer que la gestió d’aquella gent va ser impecable, com a gestió. Com a gestió, 
donava serveis al poble, el bar del poliesportiu funcionava perfectament, era un punt 
de reunió de totes les associacions, de tota la gent del poble, etcètera, etcètera, no sé 
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perquè riuen, perquè, a veure, és així, i molta gent del poble ho sap i ho percep així. A 
veure, i jo he estat allà des del primer dia, molta gent que aquí està o ha donat la seva 
opinió no hi ha estat o va marxar a altres poblacions com vostè diu, de moment a vostè 
que jo sàpiga no li he comunicat absolutament res, en aquest sentit és perillós fiar-se 
de la rumorologia perquè crea mals entesos, les coses s’han de parlar cara a cara, 
senyor regidor. 

Més coses, quan, vostè desglossa punt per punt totes les al·legacions nostres i 
sempre fa referència a la història, la història torno a repetir, és una altra raó més, 
mirem el present i mirem cap el futur, jo escolti, li dic amb la mà al cor, tan de bo la 
gestió aquesta que vostès ara engegaran, aquesta gestió privada, funcioni bé i tan de 
bo tot això que vostè diu que passarà a nivell positiu, pues, passi, jo ho dubto molt, sóc 
molt, molt, escèptic. En el tema de les entitats cal dir que l’esport a Caldes ha sigut un 
àmbit de prestigi molt evidentment per la feina de totes les entitats, són les entitats les 
que arrosseguen al poble, no ens equivoquem, nosaltres només podem ajudar, d’una 
manera o d’una altra, donar el suport des de l’ajuntament, no ens hem d’equivocar no 
ens hem de penjar medalles que no ens corresponen i això està molt clar i les entitats 
ho saben bé i la gent del poble també ho sap, que si hi ha activitats en aquest poble és 
per les entitats, per ningú més, per totes, eh!, per totes, pel futbol sala, pel bàsquet, 
per l’aikido, pel patinatge, per totes, que són qui fa el dia a dia. 

Moltes vegades aquest dia a dia, aquest màxim que vostè, ja que s’ajuda de les 
entitats, pués segueix agraït per exemple que fos una ajuda no tant del màxim sinó del 
dia a dia ja que hi ha dos conserges, o dues persones allà cada dia, pues ajudar una 
miqueta més en coses que són ridícules i que les han hagut de fer les entitats, no sé 
bé perquè. Si vol entrem al detall, però “bueno”, és igual, diu vostè, que el que farà 
l’empresa quan arribi serà el reglament que tenim aprovat per tots i que el modificarà i 
el millorarà, el plec de clàusules no diu això, diu que farà un reglament, això és el que 
diu el plec de clàusules, jo el convido que llegeixi el paràgraf on diu que agafarà el 
nostre reglament i que el millorarà, això no ho he vist. A veure, bé, diu que abans això 
ja sabem qui ho pagava, doncs abans, ara i sempre ho pagarem els mateixos, no sé 
qui va ser que es va omplir la boca abans de les darreres eleccions de que no s’havia 
de pagar dues vegades, si que ho sé perquè està publicat, pel mateix servei, sinó que 
una sola vegada i gestionant des del municipi es podia tenir esport gratis per tothom, 
no són paraules meves. Una altra persona present en aquesta sala o un altre grup de 
persones i després van parlar molt de la gestió interessada, és una forma més de 
gestió d’instal·lacions municipals, evidentment n’hi ha unes quantes de diferents i s’ha 
obviat una molt important en tot aquest procés que potser hauria estat interessant, ara 
ja ens hem quedat fora de joc, però és la de formar un consorci d’entitats esportives 
pel poble, això es fa també a molts pobles, a l’igual que es fa en pobles petits com ara 
aquest amb un percentatge molt elevat, senyor Arnó, molt elevat es fa la gestió directa 
i jo, torno a repetir, mai he dit que ni vostè, ni cap persona de l’ajuntament no tingui ni 
la preparació, ni les ganes, he dit que amb un equip de gent, treballadors de 
l’ajuntament, tècnics formats i amb ganes es pot gestionar la instal·lació. Punt i final, 
no he dit res més. Gràcies. 

Alcalde: Moltes gràcies. Vol afegir alguna cosa? 

Regidor Joan Vázquez: Bé, escolti’m, la veritat és que de tot el que ha dit, crec que ja 
amb les cares tothom ho ha pagat, no? però diu que el regidor actual d’esports es 
penja medalles quan no toquen, escolti, la veritat, és que abans de ser regidor ja em 
coneixia ara m’ha quedat ben clar que no lo suficient. Reuneixi-les, assenti-les a totes 
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les entitats i que li facin un balanç, només un balanç petit, petit del que han rebut, del 
que estan tenint, de l’ajut que tenen si hi ha un regidor que dia a dia estar en allà 
vetllant per elles, lluitant per elles, pregunti qui ha estat. I que em digui que no sé quant 
de temps porta, si més de tres anys, escolti’m, torno una vegada més ha dit un tema 
clau, no en aquí sinó arreu, escolti’m vostè no pot entrar a una plaça de toros a torejar 
sense saber on es fica, sense saber ni tan sols que té a davant, ni les eines que té, ha 
de saber la història, ha de saber que està passant, ha de saber qui té el costat, li 
asseguro que no ho saben en aquests moments. Després que digui és que presentar 
la despesa com si fos un pal a la roda, no és la realitat ens agradi o no, vagi a 
qualsevol administració, vagi on vulgui, demani subvenció, demani ajuts lo primer que 
li demanen és el seu estat, el seu dèficit, que té, que deixa de fer, quines activitats fan, 
tot i més en aquestes situacions és com estem. 

I després que em digui que jo no he fet servir. Jo tinc plena confiança i l’he tingut 
sempre amb l’equip que tinc a nivell esportiu i si a mi em bé un tècnic i m’informa d’una 
cosa jo li pregunto el que i jo estic cada dia allà. Si té coses, escolti’m dirigeixis 
directament al regidor que per això està, que fa la seva feina, però deixi els tècnics 
tranquils, quan ha dit allà que té gent treballant que ja es prou, no sé quin adjectiu ha 
fet servir dels conserges que si fan o no deixen de fer la seva feina, escolti’m els 
conserges estan fent la feina que marco jo dins d’uns límits, perquè hi ha categories i 
hi ha luxes, luxes, perquè això són luxes, lo que vostè demanava a càrrec d’una 
entitat. Però clar el senyor Cano no es pot embrutar les mans tocant els materials. 

Aquí que ens estan marcant, que si el 2011, jo no pateixo, per què? perquè en tot 
moment he escoltat el poble, he escoltat a la gent, he escoltat a les entitats i la prova 
està que està funcionant, està funcionant la instal·lació i això és lo que li sap greu, que 
funcioni. Jo estic més que content. Gràcies. 

Alcalde: Senyor Cano 

Regidor Pedro Cano: Bé, a veiam, a veure és que són tantes coses que, està vostè 
divagant amb una sèrie de coses que no, però, bueno, jo em cenyiré  

Alcalde: Perdó, un segon, un segon. És l’última intervenció. 

Regidor Pedro Cano: Molt ràpid, molt ràpid 

Alcalde: No, no, no, pot esplaiar-se, però vull dir és l’última intervenció i faré una 
puntualització més que res per aclarir un tema després. 

Regidor Pedro Cano: Gràcies, gràcies. Bé, jo només, a veure, vostè diu que el senyor 
Cano embrutar-se les mans, “bueno”, a veure, el senyor Cano embrutar-se les mans 
no li fa por des de mai, perquè jo porto vint-i-vuit anys muntant activitats, porto molts 
anys fent coses, el que si que em sembla molt trist és que se l’hagin d’embrutar els 
nens. M’entén? i el que em sembla molt trist és i em sembla penós i ridícul i ridícul! és 
que havent-hi, torno a repetir dues persones cada dia al poliesportiu, les entitats en 
aquest cas el bàsquet per exemple s’hagi de muntar cada dia i desmuntar les cistelles 
que és una xorrada que es podria fer perfectament, aquesta és l’ajuda del dia a dia, 
del dia a dia i això no ho poden fer els conserges?. O que durant dos anys el senyor 
Cano s’hagi embrutat de sang, les mans amb els nens, muntant el tatami, fins que 
l’entitat va considerà oportú contractar algú perquè ho fes pagant, clar, evidentment, 
quan hi ha personal per fer-ho, i és una ajuda mínima que es demana, però bueno això 
és un altre tema, és igual ens ajudin o no, sigui com sigui nosaltres tirarem endavant. 
Amb el tema de marxar o no marxar i de que no parli amb els tècnics, que parli amb 
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vostè, jo parlo amb qui vull, evidentment, aquesta és la primera i la segona, jo si 
alguna vegada com estic fent ara li haig de dir alguna cosa a vostè li diré a la cara, de 
la mateixa manera que ara li diré que si tot no va pel camí que vostè diu això serà un 
“efecto dominó” i “efecto dominó” farà que quan una de les associacions hagi de 
marxar de l’espai que ocupa per compartir altres espais, immediata i automàticament, 
altres clubs que necessiten tot l’espai i no el podem compartir també hagin de marxar. 
I això és així, és una realitat. Però bueno, no és un tema que jo decideixi, vull dir, les 
coses, i em faria moltíssima pena, molta, molta, perquè nosaltres, bueno, nosaltres 
l’Aikido-Estrac i altres entitats fa molt temps que són aquí al poble, que han lluitat 
contra vent i marea, em faria moltíssima pena haver de marxar, però, bueno, les 
circumstàncies manen. Tot es veurà, tot es veurà tranquil·litat, jo mai he dit que hagi 
de marxar al contrari tan de bo no tingui que marxar i tot sigui com vostè diu, però 
torno a repetir que sóc molt escèptic en aquest tema. 

Bueno, vostè parla de la gestió fantàstica d’aquests quasi tres anys, etcètera, etcètera, 
que és molt important la història, no, i recordar les coses del passat, jo li diria el mateix 
vostès potser quan van entrar no van tenir en compte la història. No van entrar prou 
preparats per assumir la responsabilitat que tenien, van entrar a pèl com es diu 
col·loquialment perquè durant vuit mesos aproximadament no van saber que fer amb 
les instal·lacions, les entitats i els clubs no van saber on anar a parar, els nanos es van 
esborrar i alguns clubs esportius de Caldetes van estar a punt de desaparèixer, moltes 
persones que hi havia en el gimnàs es van esborrar com a socis i van marxar cap 
Arenys i cap a altres indrets. La història ens l’hem de mirar tots, jo en sóc molt 
aficionat, no crec que s’hagin de barrejar coses, jo no pateixo en absolut, no pateixo en 
absolut, simplement espero, a veure, pateixo amb el dia a dia, vostè diu de la gestió i 
que em sap greu que funcioni la instal·lació, clar que em sap greu i cada dia em 
repeteixen, em sap greu que funcioni com funciona, crec que podia funcionar molt 
millor, crec que és una vergonya que quan bé algú de fora a utilitzar, a gaudir de les 
nostres instal·lacions municipals es trobi amb la pista plena de brutícia, que quan es 
col·loquen “colxonetes” que quan ve gent de tot arreu de Catalunya i d’Espanya i es 
col·loquen “colxonetes”, jo no sé últimament que ha passat, haig d’admetre que des de 
fa un temps és veritat que quan hi havia un “event” la pista es netejava si que ho haig 
d’admetre però l’última vegada que nosaltres hem fet un curset, sincerament quan van 
retirar les “colxonetes” del terra feia vergonya i la gent ho comentava. En un partit de 
minibàsquet un nen de l’equip contrari, i això és cert, que era asmàtic va tenir una crisi 
d’asma i això, a veure, això jo no sé si vostè ho sap jo li vaig dir a un dels conserges 
d’allà a la instal·lació i ell ho va veure li vaig dir: “mira que ha passat” amb això s’ha de 
vigilar, hem de vigilar amb aquestes coses, però “bueno” no em fa ràbia, al contrari, 
vostè si que no em coneix en a mi, a mi no em fa ràbia, al contrari jo el que vull és que 
funcioni tot com ens mereixem que funcioni i portem tres anys amb un buit absolut. 
Gràcies. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies, deixi’m només una puntualització, quan el regidor es feia 
referència a la quantia de diners no es referia a lo que costa la instal·lació, la 
instal·lació té uns altres costos es referia als diners en els quals el concessionari havia 
de fer front i que de forma no correcta, i per tant, deixi’m dir-ho així, l’ajuntament se’n 
va fer càrrec. És el que he esmentat abans era simplement aquesta puntualització i 
“bueno” jo celebro el seu esperit, llàstima que no l’hagués induït abans en el seu grup 
perquè si que hem de recordar que quan es va votar el rescat de la concessió el seu 
grup va votar en contra i per tant va votar a que es mantingués el concessionari en el 
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seu moment. Bé, més val tard que mai, d’acord. Per tant, en principi, el seu vot seria? 
negatiu. Doncs bé, queda aprovat definitivament per sis vots a favor del grup municipal 
de CIU i quatre en contra del grup municipal del PSC. 

Es fa un descans de cinc minuts 

Alcalde: Bé reemprenem, moltes gràcies per la paciència, el següent punt de l’ordre 
del dia que és 

7 APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PLEC DE CLÀUSULES QUE HAURÀ DE 
REGIR EN LA CONCESSIÓ DEL CONTRACTE DE PRESTACIÓ DEL 
SERVEI PÚBLIC DEL CEMENTIRI. 

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari 

Secretari: Moltes gràcies 

“”” 

Atès que en data 21 de desembre de 2009 al Ple municipal va aprovar el 
conveni d’ús del cementiri de la Parròquia de Santa Maria de Caldes d’Estrac a favor 
de l’Ajuntament. 

Atès que és voluntat poder prestar un servei integral en la gestió mortuòria. 

Atès que la millor forma de gestió és la concessió del servei a una empresa 
especialitzada en aquest sector, donat de que el recinte no disposa dels serveis bàsics 
com són sales de vetlles i serveis adjunts. 

Atès que s’han redactat el plec de clàusules particulars que haurà de regir. 

Vistos els articles 258 i 259 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. Articles 243 
a 265 del Decret 179/1995, de 13 de juny pel qual s’aprova el Reglament d’obres 
activitats i serveis dels ens locals. Articles 251 i ss. de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre 
de contractes del sector públic. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent acord. 

PRIMER: Aprovar inicialment el plec de clàusules particulars que haurà de regir 
en la concessió del contracte de prestació del servei públic del cementiri de Caldes 
d’Estrac que és dur a terme pel procediment obert mitjançant concurs públic. 

SEGON: El plec de clausules es publicarà al BOP per un termini de 15 dies per 
tal que les persones interessades puguin fer les al·legacions que creguin oportunes, 
passat aquest termini sense que s’hagin produït al·legacions el plec de clàusules 
s’entendrà aprovat definitivament. 

TERCER: Paral·lelament s’inicia un termini de vint-i-sis dies naturals perquè les 
empreses interessades puguin aportar les seves proposicions. 

En el ben entès que aquest termini quedarà interromput si es plantegen 
al·legacions als plecs de clàusules. 

QUART: Donar trasllat del present acord BOP per la seva publicació. 

No obstant el ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 
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          “”” 

Alcalde: Bé una vegada el cementiri passa a titularitat municipal el que convé, lo que 
cal, doncs, és treure’l en concessió a fi doncs de que una empresa especialitzada 
pugui realitzar la gestió dels tràmits fúnebres de l’indret. Altre cosa és el fet de que 
l’ajuntament seguirà encarregant-se del manteniment i enjardinament de l’entorn. Té la 
paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, a veiam, el nostre grup municipal està a 
favor de poder donar un servei integral en la gestió mortuòria i doncs que la millor 
forma de gestió pensem que és la concessió del servei a una empresa especialitzada 
en aquest sector, amb això ja li dic, vull dir, no hi ha cap problema estem a favor però 
a banda d’això els hi hem de dir que el plec de clàusules està una mica desfasat doncs 
està referenciat a l’anterior Llei de Contractes, el Text Refós de la Llei de Contractes 
de les Administracions Públiques en comptes de l’actual Llei de contractes del Sector 
Públic i per tant el plec s’hauria d’adaptar a la nova llei i per tant demanem que aquest 
acord quedi sobre la taula fins que estigui adaptat a aquest plec a la nova llei. A més a 
més com a conseqüència del que els hi dèiem de que no està, doncs, adaptat a la 
nova llei a l’anterior només es preveia l’adjudicació definitiva i ara amb la nova llei de 
contractes del sector públic hi ha dos moments que és primer l’adjudicació provisional i 
l’adjudicació definitiva en un segon moment, per tant això tampoc es compleix donat 
que el plec de clàusules està una mica desfasat A més a més, la proposta d’acord 
preveu un termini d’exposició al públic del plec de quinze dies, quan segons l’article 
277 de la Llei Municipal de Règim Local de Catalunya els plecs ara s’han d’exposar al 
públic durant un termini de vint dies mitjançant doncs anunci que s’ha de publicar 
evidentment al BOP i al DOGC, per tant tampoc es compleix amb el fet del termini. Per 
tant com que aquest plec de clàusules, com els hi dèiem no s’ajusta a la nova llei de 
contractes del sector públic demanem que aquest acord es retiri del Ple, es redacti de 
nou el nou plec de clàusules i que després es torni a portar a aprovació en el Ple quan 
el plec de clàusules estigui en condicions. 

Alcalde: Bé, moltes gràcies. En tot cas caldrà verificar si el que vostè ha mencionat 
està explícitament referenciat o tan sols doncs, és un problema de tipografia o de 
descripció de la Llei pressa. De totes maneres el que està clar és que si hi hagués 
alguna contradicció amb la nova Llei de Contractes òbviament es procediria, doncs, a 
una nova aprovació en el Ple. Si no és així entendrem doncs que s’aprova inicialment 
en aquest moment i torno a insistir amb els temps i preceptes de la llei de contractes el 
qual creiem que és possible que tal sols sigui un tema de tipografia, de descripció, si hi 
hagués, torno a insistir algun precepte el qual entre en contradicció, doncs, òbviament 
procediríem a una nova aprovació. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres el que li proposem és el que ja li 
hem dit és que el deixem sobre la taula i el presentem en condicions en el proper Ple 
per tal de poder doncs, presentar un plec de clàusules que estigui en condicions. Per 
tant nosaltres senyor Arnó li demanaríem que no, ja li diem que no es tracta de un 
tema de tipografia, realment és un tema de que el plec de clàusules està desfasat, que 
no s’avé a la nova Llei de Contractes del sector públic i per tant li demanaríem que es 
deixés sobre la taula, que es retiri i que en tot cas es presentin en el proper Ple amb 
les condicions, com s’han de presentar les coses. 

Alcalde: Bé, doncs, a recomanacions del secretari acceptem la seva proposta  



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                                 PLE 03/10 –- 1 de març de 2010 40 
 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: D’acord 

Alcalde: i per tant el posarem al damunt de la taula, comprovarem, doncs, que 
realment això que diu sigui del tot correcte i veurem si és un tema de descripció. 

Doncs si és un tema de descripció, o bé, doncs, si és un tema de legalitat òbviament 
farem una altra aprovació. 

Per tant passaríem al punt de l’ordre del dia següent que seria 

8 APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA PROPOSTA DEL RESOLUCIÓ DE 
L’EXPEDIENT SANCIONADOR QUE RECAU SOBRE L’EMPRESA 
SERVEIS I TRANSPORTS DE RESIDUS MARE NOSTRUM, S.A. 

Alcalde: El senyor secretari procedirà a llegir 

Secretari:  

“”” 
Atès que en data 10 de febrer de 2010 pel Sr. Instructor de l’expedient sancionador a la concessionaria 
“Serveis i Transport De Residus Mare Nostrum, S.A.” va formular la següent proposta de Resolució: 
 
“***EXP. 02/2009 
PROPOSTA DE RESOLUCIO INSTRUCTOR 
EXPEDIENT SANCIONADOR CONCESSIONARIA SERVEIS I TRANSPORT DE RESIDUS MARE 
NOSTRUM. S.A. 
 

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ 
 
Que formula el senyor Marcos Blázquez i García, Regidor de Govern Local, Hisenda, Serveis Públics, 
Medi Ambient i Comunicacions, en qualitat d’instructor de l’expedient sancionador núm. 2/2009, de 
conformitat amb el que estableix l’article 10 del Decret 278/1993, de 9 de novembre, sobre el 
procediment sancionador d'aplicació als àmbits de competència de la Generalitat. 
 
Tràmits de l’expedient. 
 
En data 10 de setembre de 2009, l’Alcaldia va incoar un expedient sancionador contra l’empresa Serveis 
i Transports de Residus Mare Nostrum, SA, concessionària del servei de recollida i transport de residus 
municipals i del servei de neteja viària i de la platja de Caldes d’Estrac, en mèrits de sengles contractes 
atorgats en data 6 de març de 2005. 
 
En data 30 de novembre de 2009 va anomenar-se Instructor i Secretari de l’expedient i va notificar-se a 
l’interessat, que no els va recusar. 
 
En data 15 de gener de 2010, l’Instructor de l’expedient va formular el pertinent plec de càrrecs, del 
següent tenor:  
 

“ Persones presumptament responsables: 
 
Serveis i Transports de Residus Mare Nostrum, SA, amb CIF número B-61287132, amb domicili 
segons el contracte al carrer Moncayo número 9 de Sant Adrià del Besòs, i actualment amb 
domicili a Badalona, carrer de la Mora (vial D) número 37, Polígon Industrial Badalona Sur, en 
la seva qualitat de concessionària del servei de recollida i transport de residus municipals i del 
servei de neteja viària i de la platja de Caldes d’Estrac, en mèrits de sengles contractes atorgats 
en data 6 de març de 2005. 
 
 Fets imputats: 
 
Des de 1994, l'Ajuntament de Caldes d'Estrac, ha vingut adjudicant en règim de concessió la 
gestió del servei públic de recollida i transport de residus municipals a l'empresa SERVEIS I 
TRANSPORTS DE RESIDUS MARE NOSTRUM SL.  
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La mecànica seguida en la prestació del servei era la següent: diàriament, el personal carregava 
els residus del municipi en un camió que l'empresa concessionària tenia assignat al servei. 
Seguidament, transportaven la brossa a la Planta de Tractament de Residus Sòlids Urbans del 
Maresme que explota l'empresa concessionària TRACTAMENT I REVALORITZACIO DE 
RESIDUS DEL MARESME SA. Un cop allà, es pesava el camió i descarregaven els residus pel 
seu tractament. Mensualment, el centre d'eliminació de residus, facturava a l'Ajuntament, en 
funció de les tones de residus dipositats a la planta.  
 
Des de mitjans de 2007, l'Ajuntament estava molt descontent amb la gestió del servei de recollida 
de residus i neteja viària que realitzava l'empresa SERVEIS I TRANSPORTS DE RESIDUS MARE 
NOSTRUM SL. Malgrat les diverses reunions mantingudes amb els responsables de l'empresa 
concessionària, els problemes van continuar sense solucionar-se sent que més al mes d'agost de 
2009, l'Ajuntament va ser penalitzat pel consorci públic que gestiona la planta de tractament, amb 
el pagament de 13.458,33 euros addicionals, per haver-se excedit en més de 165 tones els límits de 
producció de residus assignats al municipi (108,23). 
 
Davant la fundada sospita que la concessionària podia estar carregant el camió de l'Ajuntament 
amb residus pertanyents a altres localitats, l'equip de govern, va decidir contractar els serveis d'un 
detectiu privat per confirmar els recels.  
 
L'informe del detectiu privat posa de manifest que el vehicle assignat a l'Ajuntament de Caldes 
d'Estrac, matrícula 2.191 DML, no només carregava residus d'aquest municipi, sinó també d'altres 
poblacions. 
 
Com a conseqüència d'aquesta actuació, la concessionària del centre de tractament de residus de 
Mataró, TRACTAMENT I REVALORITZACIO DE RESIDUS DEL MARESME SA, des de data 
indeterminada, ha vingut facturant mensualment a l'Ajuntament de Caldes d'Estrac, eliminacions 
de residus que en part no li corresponen, per pertànyer a altres municipis.  
 
Si bé es desconeixen els secrets d'aquesta operativa, tot sembla indicar que la concessionària tenia 
muntat un negoci paral·lel de manera que prestava a altres poblacions i per determinades 
empreses (clients privats) un servei integral de recollida de residus que incloïa la seva eliminació, 
segurament, a través de la societat del grup CONTAINERS MARE NOSTRUM SL, que realitza 
aquest tipus d'activitats. Aquesta empresa cobrava dels seus clients la gestió per l'eliminació de 
residus i, el seu cost, el pagava l'Ajuntament de Caldes d'Estrac.  
 
Des del passat 10 de setembre de 2009, el servei públic de recollida i transport de residus i neteja 
viària el realitza l'empresa CESPA SA. Des de llavors, la producció de residus de la població 
(habitant-quilo-dia) s'ha vist reduïda a prop d'un 30 per cent, el que dóna compte de la magnitud 
de la defraudació.  
 
Tipificació i normativa d’aplicació: 
 
Aquests fets constitueixen les següents infraccions administratives de caràcter molt greu, d’acord 
a la clàusula 26.2 del Plec de clàusules administratives particulars que van regir la contractació 
del servei de recollida i transport de residus municipals a Caldes d’Estrac i que regula les 
següents infraccions molt greus: 
 

- c) l’ocupació dels equips afectes al serveis en tasques diferents de les pròpies de la concessió, 
acceptant qualsevol mena de contraprestació o remuneració. 

- d) la desobediència reiterada de les ordres escrites de l’Ajuntament, relatives a la prestació del 
servei. 

- f) el fet de falsejar el pes de les escombraries recollides i transportades. 
 
I també constitueixen les següents infraccions administratives de caràcter molt greu, d’acord a la 
clàusula 26.2 del Plec de clàusules administratives particulars que van regir la contractació del 
servei de neteja viària i de la platja de Caldes d’Estrac i que regula les següents infraccions molt 
greus: 
 

- c) l’ocupació dels equips afectes al serveis en tasques diferents de les pròpies de la concessió, 
acceptant qualsevol mena de contraprestació o remuneració. 
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- d) la desobediència reiterada de les ordres escrites de l’Ajuntament, relatives a la prestació del 
servei. 

- f) el fet de falsejar la quantitat de residus recollits en les neteges viàries i en les platges.  
 
Sanció aplicable: 
 
De conformitat amb l’article 26.3 del Plec de clàusules administratives particulars que van regir 
la contractació del servei de recollida i transport de residus municipals a Caldes d’Estrac, les 
infraccions molt greus podran sancionar-se amb una multa fins el 10% del preu de licitació 
corresponent a l’any en que s’ha realitzat la infracció i, a criteri municipal, la resolució sense dret 
a cap indemnització. 
 
De conformitat amb l’article 26.3 del Plec de clàusules administratives particulars que van regir 
la contractació del servei de neteja viària i de la platja de Caldes d’Estrac, les infraccions molt 
greus podran sancionar-se amb una multa fins el 10% del preu de licitació corresponent a l’any 
en que s’ha realitzat la infracció i, a criteri municipal, la resolució sense dret a cap indemnització. 
 
Òrgan competent: 
 
És competent per a resoldre el present procediment sancionador, el Ple de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac, d’acord a la clàusula 35 de sengles plecs de clàusules administratives.  

 
 
Havent-se notificat aquest plec de càrrecs a l’interessat en data 19 de gener de 2010, ha transcorregut 
amb escreix el termini de deu dies que estableix l’art. 10.3 del Decret 278/1993, de 9 de novembre, sense 
que s’hagin formulat al·legacions ni proposat prova. 
 
En conseqüència, no havent-se desvirtuat els càrrecs, es formula la següent proposta de resolució 
d’acord al que estableix l’art. 13 del Decret 278/1993, de 9 de novembre: 
 
 
Persona jurídica responsable: 
 
Serveis i Transports de Residus Mare Nostrum, SA, amb CIF número B-61287132, amb domicili segons 
el contracte al carrer Moncayo número 9 de Sant Adrià del Besòs, i actualment amb domicili a 
Badalona, carrer de la Mora (vial D) número 37, Polígon Industrial Badalona Sur, en la seva qualitat de 
concessionària del servei de recollida i transport de residus municipals i del servei de neteja viària i de 
la platja de Caldes d’Estrac, en mèrits de sengles contractes atorgats en data 6 de març de 2005. 
 
Fets provats: 
 
Des de 1994, l'Ajuntament de Caldes d'Estrac, ha vingut adjudicant en règim de concessió la gestió del 
servei públic de recollida i transport de residus municipals a l'empresa SERVEIS I TRANSPORTS DE 
RESIDUS MARE NOSTRUM SL.  
 
La mecànica seguida en la prestació del servei era la següent: diàriament, el personal carregava els 
residus del municipi en un camió que l'empresa concessionària tenia assignat al servei. Seguidament, 
transportaven la brossa a la Planta de Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme que explota 
l'empresa concessionària TRACTAMENT I REVALORITZACIO DE RESIDUS DEL MARESME SA. Un 
cop allà, es pesava el camió i descarregaven els residus pel seu tractament. Mensualment, el centre 
d'eliminació de residus, facturava a l'Ajuntament, en funció de les tones de residus dipositats a la planta.  
 
Des de mitjans de 2007, l'Ajuntament estava molt descontent amb la gestió del servei de recollida de 
residus i neteja viària que realitzava l'empresa SERVEIS I TRANSPORTS DE RESIDUS MARE 
NOSTRUM SL. Malgrat les diverses reunions mantingudes amb els responsables de l'empresa 
concessionària, els problemes van continuar sense solucionar-se sent que més al mes d'agost de 2009, 
l'Ajuntament va ser penalitzat pel consorci públic que gestiona la planta de tractament, amb el pagament 
de 13.458,33 euros addicionals, per haver-se excedit en més de 165 tones els límits de producció de 
residus assignats al municipi (108,23). 
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Davant la fundada sospita que la concessionària podia estar carregant el camió de l'Ajuntament amb 
residus pertanyents a altres localitats, l'equip de govern, va decidir contractar els serveis d'un detectiu 
privat per confirmar els recels.  
 
L'informe del detectiu privat posa de manifest que el vehicle assignat a l'Ajuntament de Caldes d'Estrac, 
matrícula 2.191 DML, no només carregava residus d'aquest municipi, sinó també d'altres poblacions. 
 
Com a conseqüència d'aquesta actuació, la concessionària del centre de tractament de residus de 
Mataró, TRACTAMENT I REVALORITZACIO DE RESIDUS DEL MARESME SA, des de data 
indeterminada, ha vingut facturant mensualment a l'Ajuntament de Caldes d'Estrac, eliminacions de 
residus que en part no li corresponen, per pertànyer a altres municipis.  
 
Si bé es desconeixen els secrets d'aquesta operativa, tot sembla indicar que la concessionària tenia 
muntat un negoci paral·lel de manera que prestava a altres poblacions i per determinades empreses 
(clients privats) un servei integral de recollida de residus que incloïa la seva eliminació, segurament, a 
través de la societat del grup CONTAINERS MARE NOSTRUM SL, que realitza aquest tipus d'activitats. 
Aquesta empresa cobrava dels seus clients la gestió per l'eliminació de residus i, el seu cost, el pagava 
l'Ajuntament de Caldes d'Estrac.  
 
Des del passat 10 de setembre de 2009, el servei públic de recollida i transport de residus i neteja viària 
el realitza l'empresa CESPA SA. Des de llavors, la producció de residus de la població (habitant-quilo-
dia) s'ha vist reduïda a prop d'un 30 per cent, el que dóna compte de la magnitud de la defraudació.  
 
Tipificació i normativa d’aplicació: 
 
Aquests fets constitueixen tres infraccions administratives de caràcter molt greu, d’acord a la clàusula 
26.2 del Plec de clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de 
recollida i transport de residus municipals a Caldes d’Estrac i que regula les següents infraccions molt 
greus: 
 

- l’ocupació dels equips afectes al serveis en tasques diferents de les pròpies de la concessió, 
acceptant qualsevol mena de contraprestació o remuneració. 

- la desobediència reiterada de les ordres escrites de l’Ajuntament, relatives a la prestació del 
servei. 

- el fet de falsejar el pes de les escombraries recollides i transportades. 
 
I també constitueixen tres infraccions administratives de caràcter molt greu, d’acord a la clàusula 26.2 
del Plec de clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de neteja viària 
i de la platja de Caldes d’Estrac i que regula les següents infraccions molt greus: 
 

- l’ocupació dels equips afectes al serveis en tasques diferents de les pròpies de la concessió, 
acceptant qualsevol mena de contraprestació o remuneració. 

- la desobediència reiterada de les ordres escrites de l’Ajuntament, relatives a la prestació del 
servei. 

- el fet de falsejar la quantitat de residus recollits en les neteges viàries i en les platges.  
 
Sanció a imposar: 
 
Es proposa la imposició de dues sancions: 
 
- Per les tres infraccions administratives de caràcter molt greu tipificades  en la clàusula 26.2 del Plec de 
clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de recollida i transport de 
residus municipals a Caldes d’Estrac segons han estat descrites, de conformitat amb l’article 26.3 del 
propi Plec es proposar sancionar a l’infractor a 10% del preu de licitació corresponent a l’any 2009 i la 
resolució de la concessió sense dret a cap indemnització. 
 
- Per les tres infraccions administratives de caràcter molt greu tipificades  en la clàusula 26.2 del Plec de 
clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de neteja viària i de la 
platja de Caldes d’Estrac, segons han estat descrites, de conformitat amb l’article 26.3 del propi Plec es 
proposar sancionar a l’infractor a 10% del preu de licitació corresponent a l’any 2009 i la resolució de 
la concessió sense dret a cap indemnització. 
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Òrgan competent: 
 
És competent per a resoldre el present procediment sancionador, el Ple de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac, d’acord a la clàusula 35 de sengles plecs de clàusules administratives. “. 
 
Atès que consta a l’expedient la notificació a la concessionaria SERVEIS I TRANSPORTS DE 
RESIDUS MARE NOSTRUM SL. el dia 12 de febrer de 2010. 
 
Vista la competència del Ple de l’Ajuntament de Caldes D’Estrac per resoldre el present procediment 
ssanciondador de conformitat a l’establert a la clàusula 35 dels plecs de clàusules administratives.  
 
El Regidor que subscriu proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents acords: 
 
PRIMER.- Aprovar l’imposició a la concessionaria SERVEIS I TRANSPORTS DE RESIDUS MARE 
NOSTRUM, S.L. les següents sancions: 
 
- Per les tres infraccions administratives de caràcter molt greu tipificades en la clàusula 26.2 del Plec de 
clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de recollida i transport de 
residus municipals a Caldes d’Estrac segons han estat descrites, de conformitat amb l’article 26.3 del 
propi Plec es proposar sancionar a l’infractor a 10% del preu de licitació corresponent a l’any 2009 i la 
resolució de la concessió sense dret a cap indemnització. 
 
- Per les tres infraccions administratives de caràcter molt greu tipificades  en la clàusula 26.2 del Plec de 
clàusules administratives particulars que van regir la contractació del servei de neteja viària i de la platja 
de Caldes d’Estrac, segons han estat descrites, de conformitat amb l’article 26.3 del propi Plec es 
proposar sancionar a l’infractor a 10% del preu de licitació corresponent a l’any 2009 i la resolució de la 
concessió sense dret a cap indemnització. 
 
SEGON.- Notificar la present Resolució a SERVEIS I TRANSPORTS DE RESIDUS MARE 
NOSTRUM, S.L. als efectes adients. 
 
No obstant aixó, el Ple Municipal, amb millir criteri, acordarà allò que consideri convenient. 
           “”” 
 
Alcalde: Molt bé, moltes gràcies. Això és la continuació de l’expedient, en aquest cas 
de l’expedient administratiu, de resolució del contracte que en el seu dia es va procedir 
a la separació del servei de forma provisional i cautelar i després a la presentació de la 
denúncia per presumpta estafa en el jutjat penal de Mataró. 

Per tant continua l’expedient, en aquest cas és l’expedient administratiu en el qual 
esperem que hi estiguin d’acord. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, el nostre grup té vàries consideracions 
a fer aprofitant precisament que avui es parla d’aquest tema si que nosaltres ens 
veiem amb l’obligació de que ja que s’està tractant el tema de denunciar la 
manipulació i la tergiversació i la demagògia que han fet en relació a la nostra posició 
sobre aquest tema, manipulació i tergiversació en els diferents mitjans de comunicació 
tan a nivell de notes de premsa emeses per l’ajuntament com a nivell de la revista 
Portada, la revista doncs que teòricament hauria de ser la revista institucional de 
l’ajuntament, i diem que teòricament hauria de ser perquè actualment, doncs, dista 
molt de ser una revista objectiva i imparcial i ens referim doncs, precisament al que els 
hi deia la revista Portada que n’hem portat un exemplar i el nostre butlletí en el que 
nosaltres en el butlletí com a grup municipal vam explicar la posició que havíem 
adoptat en el Ple i era la posició de que com que no havíem tingut accés a la 
informació bàsica en que vostès basaven la demanda ens veiem obligats a abstenir-
nos en el tema. Aquesta va ser la nostra posició en el Ple i això és el que vam explicar 
nosaltres en el butlletí, en el nostre butlletí com a grup municipal, on el grup municipal, 
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doncs, explica algun tema en concret i en aquest número es va explicar precisament el 
tema de la concessionària de la brossa. Aquí tothom que ho vulgui ho pot llegir, pot 
veure la nostra posició que és la que vam mantenir en el Ple, que en cap moment ens 
posem a favor de l’empresa sinó que simplement nosaltres diem que com que no hem 
tingut accés a la documentació no vam poder corroborar les dades que l’ajuntament 
presentava i per tant no vam poder prendre una decisió rigorosa com voldríem per 
votar a favor i ens vam haver d’abstenir i aquí tenim la revista Portada i és on vostès 
tan a l’interior com a la columna del grup polític tergiversen absolutament el que 
nosaltres vam dir, per tant els hi demanem que, si us plau, tinguin doncs, una posició 
més seriosa, més rigorosa, més digne d’un equip de govern i que si us plau, respectin 
la posició del grup de l’oposició, que si difereix amb vostè tenen el seu dret i en aquest 
cas es diferia per una manca d’informació, per tant els hi demanaríem que a partir 
d’ara no manipulin les nostres posicions, perquè la nostra posició en el Ple va quedar 
molt clara i era que nosaltres no estàvem a favor de l’empresa sinó que no teníem 
prou documentació perquè no se’ns havia deixat excedir a ella per poder opinar i 
decidint-se i ens vam veure obligats a votar amb abstenció. 

Dit això, que ens semblava, que era el moment oportú per fer-ho ja que es van publicar 
tota aquesta sèrie de coses que en absolut tenien res a veure amb la realitat, dit això 
dils-hi que el nostre grup sempre, i tornem a insistir en relació al que és l’expedient 
sancionador que avui es porta a aprovació, el nostre grup sempre ha mantingut que es 
va veure obligat a votar en abstenció perquè no vam tenir accés, ni ens consta en 
l’expedient tot el que vostès justifiquen en aquí en aquest expedient dient doncs que 
són proves per les quals poden justificar que hi ha hagut realment aquest frau. 
Nosaltres pensem doncs que no hi ha suficient informació en l’expedient ja ens hi vam 
trobar la primera vegada, la primera vegada en que es va portar aquest tema a 
aprovació en el Ple vam veure, doncs, que no hi havia en a l’expedient tot el que era 
l’estudi de trànsit de vehicles de la planta de residus des del 2003 fins a l’actualitat en 
que vostès basen la demanda i ara també en aquest acord que avui es porta en el Ple 
parlen de que hi ha un informe d’un detectiu que va fer tot un seguiment, doncs, per 
veure el que realment passava amb el tema d’aquesta empresa i la brossa, nosaltres 
tampoc hem tingut accés a veure aquest informe a veure aquest document i tampoc, 
tampoc hem vist la documentació que pensem que seria essencial que sigués en 
l’expedient i que tampoc hem vist i que tampoc hem tingut accés a res que justifiqui 
que s’ha entrat una demanda al jutjat. Per tant no hi ha cap mena de justificant que 
ens digui que hi ha una demanda penal, que vostès, doncs diuen que han posat. 
Repetim, no hem vist, no hem pogut accedir a l’informe del detectiu i tampoc hem 
pogut accedir a l’estudi del trànsit de vehicles de la planta de residus des del 2003. Per 
tant com que en a l’expedient no hi ha cap prova que ens dongui arguments suficients 
per poder prendre una decisió rigorosa i seriosa nosaltres, doncs, ens haurem de 
mantenir amb l’abstenció, a més a més, de tot això que els hi comentem que és que 
no tenim la suficient informació per poder, doncs, prendre una decisió rigorosa i 
seriosa, a més a més si que hi ha una sèrie de coses de temes legals i administratius 
que també voldríem comentar i és per exemple en quan a la mesura adoptada de 
suspensió del servei que es va fer en el seu moment no era la més apropiada fer la 
suspensió del servei, doncs, tractant-se de concessions de servei públic la figura 
apropiada és la d’intervenció del servei la qual ha d’estar prevista en el plec de 
clàusules i en cas contrari, doncs, està regulada en els articles 254 i 259 del 
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals. Per tant nosaltres en aquí, 
només, no ens hi posem, però només dir que doncs no es va fer a nivell administratiu 
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el que hauria estat més correcte deixar constància d’això. Després també els hi 
voldríem comentar que vostès han portat el tema per dues vies una per la via penal i 
una altra per la via administrativa que és on hi havia l’expedient sancionador que avui 
ens ocupa i el que si li voldríem preguntar és doncs, si realment hi ha constància o 
tenen constància de que el procediment penal no s’hagi iniciat. Vostè senyor Arnó sap 
si s’ha iniciat el procediment penal? 

Alcalde: Ja ho va preguntar a la Comissió Informativa i ja sap el que se li va 
respondre, encara no tenim notificació. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Val, no, és que jo li pregunto perquè clar, 
des de la Comissió Informativa han passat cinc o sis dies o gairebé una setmana i 
podria ser doncs que amb aquest termini, doncs, hagués arribat una notificació del 
jutjat. Només els hi preguntem això perquè realment si hi hagués constància de que el 
jutjat hagués admès aquesta demanda penal automàticament hauríem de suspendre 
l’expedient sancionador administratiu doncs la jurisdicció penal és preferent i és 
obligatori suspendre els expedients sancionadors en tràmit, només li comentàvem per 
això perquè com que ha passat gairebé una setmana que no hi hagués hagut alguna 
novetat i que ens trobaríem doncs, que si no ha respòs el jutjat hauríem de suspendre 
aquest expedient i aquest acord de ple que avui es porta aquí a aprovació. 

Per tant només ens queda dir, voldríem aprofitar per comentar que el concessionari, 
l’empresa Mare Nostrum ha presentat un contenciós administratiu, el que passa és 
que aquest contenciós administratiu que ha presentat aquesta empresa ha errat en 
l’òrgan en el qual ha adreçat el recurs doncs aquesta empresa l’ha adreçat al Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya en lloc de presentar-lo al Jutjat Contenciós 
Administratiu. Per tant el que passarà ara és que la Sala del Tribunal Superior de 
Justícia s’inhibirà a favor del Jutjat per no considerar-se competent i nosaltres volíem 
comentar-ho i deixar constància en aquí perquè en el moment doncs que passi això 
que no es vulgui manipular aquesta informació com a vegades ens hem trobat que es 
vulguin fer creure coses que no són i simplement serà que el Tribunal de Justícia de 
Catalunya el que farà serà inhibir-se perquè sigui el Jutjat Contenciós Administratiu el 
que acabi agafant el cas. Per tant, dit això, que pensàvem que també era interessant 
poder comentar. Tornant a l’expedient sancionador que ens ocupa, només comentar, 
que per tot el que hem dit en relació a que no hem tingut excés a la informació en que 
es basa aquest expedient, doncs, com els hi deia abans ens veiem obligats a votar en 
abstenció i que quedi clar que no defensem a l’empresa sinó que el que volem fer és 
prendre una decisió rigorosa, seriosa, que en aquests moments no podem prendre 
perquè no tenim la informació necessària. Com ja hem vist l’empresa ja es defensa 
sola anant al Jutjat. 

Alcalde: Bé, gràcies, veig que estan molt “altanto” del que fa l’empresa. Miri, el mateix 
va passar amb Caldesport en el seu moment, evidentment va interposar un contenciós 
i l’ajuntament el va guanyar, però òbviament, és a dir, quan es procedeix a una 
resolució d’un contracte ja ens ho esperem que ens interposin un contenciós, és la via 
que tenen. 

La informació vostès ni l’han tornat a demanar des del dia que van dir que no tenien la 
documentació, ni l’han sol·licitada, i això que de documentació en sol·liciten un munt, 
per tant la tenen a la seva disposició, vostès veuen el que volen i demanen el que els 
interessa per així després prendre la decisió basant-se en el que diuen que no han vist 
Jo cada Ple els hi repeteixo el mateix, la decisió d’intervenció del servei i per tant de 
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comprovació de l’empresa que estava presumptament estafant a l’Ajuntament de 
Caldes ho vàrem prendre amb la documentació que arriba cada mes amb les factures 
que es paguen cada mes des del 2003, factures que per altra banda quan se signa: 
secretari, alcalde, tresorer, quan signen aquestes factures tenen adossades el trànsit 
de vehicles per tant si algú de vostès s’ho hagués mirat només amb una mica de detall 
segur que ho hagués trobat. No estem dient que hem fet servir documentació altament 
secreta ni d’accés molt restringit, és documentació que està en el registre d’entrades i 
sortides i que vostès tenien a l’abast, torno a insistir, és més fàcil dir, que no ho saben, 
per prendre una posició més neutre. Bé allà vostès, vostès sabran el que fan i 
nosaltres seguirem defensant els interessos dels veïns, insisteixo des del 2003. Abans 
he fet menció d’una quantia, és a dir, en el 2003 a partir del 2000 al 2003 estàvem en 
un promig de 2,45 quilos de brossa diària per habitant i ara a dia d’avui febrer estem a 
1,12, és a dir, més de la meitat, òbviament quan arribi el mes de juliol, agost i 
setembre és possible que s’incrementi una miqueta, però estem en menys de la meitat 
del consum del quilo de brossa per dia. Cada dia que passa els números són més 
evidents, ja sé que els hi costa entendre, potser algun dia ho acabaran admetent, però 
les dades són les que són i per tant vol dir que l’Ajuntament de Caldes i de retruc tots 
els seus ciutadans cada dia que passa paguen menys per les escombraries que 
s’aboquen al carrer i en els contenidors i es porten a la planta de tractament. No 
admetre això és ja posar-se una bena als ulls. Li agraeixo també la dissertació de 
serveis jurídics és possible que estigui més al corrent però han sigut els tècnics dels 
serveis jurídics que ens assessoren i ens diuen les figures que hem d’utilitzar i el 
procés. Òbviament som conscients de que el penal atura el procediment administratiu, 
però no per això nosaltres hem d’aturar el procediment administratiu que correspon i 
que ens pertoca quan arribi el moment s’aturarà. Es resoldrà el penal i després es 
reprendrà el contenciós administratiu, com no pot ser d’altra manera. No estem 
descobrint res de nou. Però insisteixo, un contenciós ja ens l’esperàvem perquè 
òbviament es rescindeix un contracte però no és el primer i no és la primera empresa a 
la qual s’ha tingut que apartar del servei i no serà la primera empresa a la qual li 
guanyarem la partida, perquè en benefici de la gent de Caldes farem el que cal. Té la 
paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres estem “altanto” no del que fa 
l’empresa sinó estem “altanto” de la documentació que entra a l’Ajuntament i per tant 
tot el que hem dit es basa doncs amb el que nosaltres podem observar a nivell del 
registre d’entrada de l’Ajuntament no a l’expedient, perquè els expedients és una altra 
història però si del que és el registre d’entrada i sortida del que hi ha en a l’Ajuntament. 
Dit això, nosaltres la documentació senyor Arnó si que l’hem sol·licitat, nosaltres 
aquest divendres amb un company regidor vam estar aquí, vam sol·licitar que se’ns 
dongués, vam sol·licitar la informació que anava al Ple i teòricament amb la informació 
que ha d’anar al Ple hi ha d’anar l’expedient i en aquest cas en a la documentació del 
Ple no hi havia aquest expedient, o sigui per començar a la documentació que avui 
anava al Ple no hi havia aquest expedient, vam haver de demanar expressament 
aquest expedient i quan se’ns va portar aquest expedient no hi havia absolutament res 
de totes aquestes dades que ara vostè està consultant aquí i que està explicant, totes 
aquestes dades que vostè té aquí nosaltres no les hem vist ni hem tingut accés, ni 
consten en a l’expedient. Vull dir, que es miri que hi ha dins de l’expedient i aquestes 
dades senyor secretari, aquí hi ha l’expedient, no? Doncs que s’obri l’expedient i es 
miri, no?, ens diuen que nosaltres hem pogut consultar les dades doncs nosaltres 
aquestes dades en a l’expedient no hi eren  
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Alcalde: Senyora regidora aquestes dades són les que proporciona el regidor de via 
pública. És un quadro que es fa el regidor de via pública, per tant no consta en cap 
expedient perquès són documents de treball. Això són documents de treball 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: però reconeix que no estan en a l’expedient  

Alcalde: Senyor, és que no té perquè estar en a l’expedient 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: si 

Alcalde: Són dades de treball 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó són les dades en que vostè 
basa la demanda 

Alcalde: No senyora, llegeixis la demanda, la demanda és un procés administratiu 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: no 

Alcalde: Li facilitaré a cada Ple 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó és que la demanda tampoc hi 
és en a l’expedient 

Alcalde: Senyora Rosabel  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: És el que li he dit abans, 

Alcalde: això és un expedient administratiu  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: senyor Arnó  

Alcalde: no l’expedient penal, l’expedient penal és un altre 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no,  

Alcalde: Això suposo que ho entenem 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no, no però nosaltres ja li hem dit en a 
l’expedient de Mare Nostrum hi hauria d’haver-hi tot i no hi és. I no hi és. 

Alcalde: Miri, si us plau, expedient sancionador concessionari Mare Nostrum 2/2009, 
aquí el tenen no és el penal, és l’expedient administratiu 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Bueno” però també ho basen, també ho 
basen, en que es basa l’expedient administratiu? 

Alcalde: L’expedient administratiu es basa amb les dades que hi ha en aquí  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Però és que en aquí no hi ha dades senyor 
Arnó. 

Alcalde: Miri l’expedient administratiu es basa en les dades que hi ha en aquí, 
l’expedient penal es basa en unes altres dades i per tant forma part d’un altre 
expedient. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Aquí no hi ha dades senyor Arnó, nosaltres 
ho vam consultar aquest divendres  

Alcalde: Agafi l’expedient 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: i no hi ha dades 

Alcalde: Escolti’m, ... 
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Portaveu del Grup Municipal Socialista: no hi ha dades 

Alcalde: si perquè confonen els expedients 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, no confonem, senyor Arnó 

Alcalde: Permeti’m, ja ho entenc que ho confonguin  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant que hi ha d’haver-hi dades. Els 
expedients han de contemplar això 

Alcalde: Però hi ha els informes que fan obrir l’expedient 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: si i tan que si que és el moment de discutir-
ho 

Alcalde: Senyors, ... 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: És el moment de parlar-ne a fons  

Alcalde: no 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: perquè després es tergiversa la nostra 
posició. Quan la nostra posició es deu precisament a que no podem tenir accés a la 
documentació 

Alcalde: Bé, miri, ... 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: és que és veritat 

Alcalde: volen distorsionar la realitat. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: no, no 

Alcalde: Insisteixo, miri, aquests quadrants que són quadrants excel i que pot veure 
tot el públic són els deures que fa el regidor i que passa a l’alcaldia les dades 
objectives perquè l’alcaldia pugui prendre decisions i pugui manifestar-se. Ara bé, 
aquestes dades si vostès les volen agafin, demanin al registre d’entrades com ja el 
tenen disponible i facin els deures perquè òbviament aquests deures el regidor els fa 
perquè l’alcalde pugui prendre decisions. Si, vostès, han d’agafar i han de calcular i 
han de fer uns quadros, això no forma part de cap expedient perquè són eines de 
treball i en els expedients segons marca la legislació hi ha de constar-hi informes i 
dictàmens en cap cas documents de treball. Torno a insistir, òbviament és una manera 
fàcil i resultona de distreure l’atenció i així d’aquesta manera dir “és que no tenim 
dades” miri, aquests quadrants faci-se’ls, té la documentació per fer-se’ls accedeixi al 
registre d’entrades que el tenen vostès. Si aquests quadrants se’ls haguessin fet des 
del 2003 vostès o la persona que tenien responsable segurament haguessin detectat 
la presumpte estafa molt abans, però com que era més fàcil pagar les factures i fer ulls 
clucs doncs, òbviament tots els ciutadans hem acabat pagant, però aquesta és la feina 
dels regidors, d’anàlisi de documentació, en cap cas té perquè estar en cap expedient. 
Perquè torno a insistir són documents de treball. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó jo discrepo i el nostre grup 
municipal discrepa totalment i absolutament amb el que està dient 

Alcalde: Miri, el secretari certifica que està complert. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres el que comentàvem era, doncs 
que precisament totes aquestes dades que vostè explica que hi ha hagut un 
decrement de la despesa i tot això, doncs, es basa en l’estudi de trànsit de vehicles a 
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la planta de residus del 2003 i en aquest estudi ja ho hi vam tenir accés nosaltres, o 
sigui, nosaltres ja no vam poder partir d’una base on poder corroborar tota la 
informació que vostès deien i per tant tot el que vostè ara diu que tots aquests estudis 
que estan fent es basen precisament amb aquest estudi en el que nosaltres no hi vam 
poder accedir. Vostè senyor Arnó parla de que és una posició facilona i que llavors és 
una manera de sortir al pas i nosaltres ens preguntem que potser a vostè li interessa 
que nosaltres agafem aquesta posició, que segons vostè és facilona i precisament per 
això no podem accedir a la documentació. Perquè potser li interessa que no ens 
posem a favor de l’Ajuntament i en canvi els hi interessa més poder vendre que 
nosaltres ens posem a favor de l’empresa i que per tant no defensem els interessos 
dels veïns i les veïnes, nosaltres el que precisament com que volem defensar els 
interessos dels veïns i les veïnes pensem que la documentació que es porta al Ple és 
la documentació que s’ha de portar en tots els ets i uts i en tots els requisits. El que 
s’està portant al ple és un tema molt seriós i molt delicat i que no s’ha portat la 
documentació tal com s’havia d’haver portat i per tant en defensa dels veïns i les 
veïnes nosaltres com els hi hem dit, la nostra posició serà d’abstenció. 

Alcalde: Molt bé, doncs, en defensa dels veïns i les veïnes la nostra posició serà a 
favor per defensar allò que han pagat de més. 

Queda aprovat per sis vots a favor del grup municipal de CIU i quatre abstencions del 
grup municipal del PSC. Molt bé essent un Ple extraordinari no hi ha precs i preguntes 
per tant s’aixeca la sessió, moltes gràcies i bona nit. 

I no havent-hi més assumptes dels quals tractar, i essent les vint-i-dues hores cinquanta-
cinc minuts, s’aixeca la sessió i per a constància del que s’hi ha tractat i dels acords 
presos, estenc aquesta acta, que certifico com a secretari. 
 


	PROPOSTA DE RESOLUCIÓ
	No obstant aixó, el Ple Municipal, amb millir criteri, acordarà allò que consideri convenient.


